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 ROMÂNIA 
JUDEŢUL HUNEDOARA 
MUNICIPIUL HUNEDOARA 
CONSILIUL LOCAL 
 
 
 

PROCES – VERBAL  
încheiat cu ocazia şedin ţei ordinare  a Consiliului Local al Municipiului Hu nedoara din  data 

de 23.12.2013 
 
 

 
Conducerea şedinţei este exercitată de d-nul Mărginean Alexandru care a fost ales 

preşedinte de şedinţă prin Hotărârea Consiliului Local al Municipiului Hunedoara nr.301/2013 
adoptată prin votul deschis al majorităţii consilierilor locali în funcţie. Durata mandatului 
preşedintelui de şedinţă este de 2 luni. 

 
D-nul M ărginean Alexandru:  
Se dă citire rugăciunii „Tat ăl nostru”.  

 
„Domnilor consilieri, stimaţi invitaţi, 
 Declar deschisă şedinţa de astăzi a Consiliului local al municipiului Hunedoara, 

anunţându-vă că din totalul de 21 consilieri şi-au înregistrat prezenţa până la această oră un număr 
de 18 consilieri. Lipsesc dl. consilieri Mureşan Vasile, Bucaleţ Marian, Costa Mircea. 

Vă informez că la şedinţa de astăzi participă de drept:  dl. primar Viorel Arion, şi  d-nul  
secretar Aurel Raţă-Bugnariu. 

Ca invitaţi participă dna deputat Carmen Hărău, dl. Baloşin Nicolae, directori, şefi de 
servicii şi birouri din cadrul Primăriei Municipiului Hunedoara, precum şi presa locală. 

În continuare dau cuvântul d-nei deputat Carmen Hărău, care doreşte să ne spună 
câteva cuvinte.” 

 
Dna deputat Carmen H ărău:  
„Vă mulţumesc că îmi acordaţi şi mie un pic de timp, din timpul dvs. Vreau să vă 

mulţumesc, pentru că Hunedoara începe să fie un loc de pace, un loc de echilibru. Vreau să vă 
mulţumesc pentru că m-am simţit sistematic sprijinită, în activităţile mele politice. Vreau să vă asigur 
că în continuare voi fi parte din echipa hunedoreană şi voi încerca să fac tot ce depinde de mine, ca 
să vă sprijin pe dvs., ca să rezolvăm împreună problemele cetăţenilor. 

În încheiere vă rog să vă bucuraţi alături de noi pentru acest mare succes, pentru că 
am redat demnitatea oamenilor care au muncit în condiţii speciale şi care au revenit la grupa întâi, a 
fost greu, a fost complicat, a fost bătălie mare cu birocraţia, cu rutina şi am decis să rezolvăm 
această problemă. 

 Vă doresc LA MULŢI ANI!, vă doresc să fiţi sănătoşi, vă doresc un an plin de împliniri 
dumneavoastră şi familiilor, cetăţenilor municipiului Hunedoara să le dea Dumnezeu gânduri bune, 
să le dea Dumnezeu puterea să facem lucruri plăcute Lui. Vă mulţumesc.” 

 
D-nul M ărginean Alexandru:  
„În continuare dau cuvântul d-lui director Baloşin Nicolae, care doreşte să ne spună 

câteva cuvinte.” 
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Dl. Balo şin Nicolae:  
„Vreau să mulţumesc şi eu pentru înţelegerea pe care aţi avut-o, în numele meu şi a 

angajaţilor de le Eco Sid, pentru înţelegerea şi sprijinul pe care ni le-aţi acordat în 2013. Vreau să 
vă doresc un an nou plin de bucurii şi împliniri şi LA MULŢI ANI! „ 

 
D-nul M ărginean Alexandru:  
„În continuare se dă cuvântul d-lui secretar Aurel Raţă-Bugnariu pentru a prezenta 

stadiul legalităţii hotărârilor adoptate în şedinţele din data de 29.11.2013, şi 05.12.2013.” 
 
Dl.  secretar Aurel Ra ţă-Bugnariu:  
„Instituţia Prefectului judeţului Hunedoara, nu a avut obiecţii, până la data prezentei 

şedinţe, cu privire la legalitatea hotărârilor adoptate în şedinţele Consiliului Local din data de  
29.11.2013, şi 05.12.2013. 

Procesele verbale ale şedinţelor  anterioare, din data de 29.11.2013, şi 05.12.2013, au 
fost semnate de către secretar precum şi de către preşedintele şedinţelor anterioare, se supun 
aprobării Consiliului local.” 

 
Procesele verbale se aprobă în unanimitate. 
 
D-nul M ărginean Alexandru:  
 „În continuare dau cuvântul domnului primar pentru a prezenta ordinea de zi.” 

 
Dl. primar Viorel Arion : 
„Propun suplimentarea ordinii de zi, prin introducerea pe ordinea de zi înainte de 

punctul 1, a următoarelor  proiecte de hotărâri: 

1.Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării bugetului centralizat al instituțiilor publice ți 
activităților finanțate integral sau parțial din venituri proprii al municipiului Hunedoara, pe anul 
2013. 
 

2.Proiect de hotărâre pentru aprobarea validării Dispoziţiei Primarului Municipiului Hunedoara 
nr.2988 /2013 privind majorarea bugetului local al municipiului Hunedoara, pe anul 2013.” 
 
 

D-nul M ărginean Alexandru:  
                     „Ordinea de zi se va renumerota în mod corespunzător.  
                     Supun la vot ordinea de zi modificată, care se aprobă în unanimitate.”  

 
 

D-nul M ărginean Alexandru:  
 „Cunoscându-se şi aprobându-se ordinea de zi, rog pe domnii consilieri care au un 

interes patrimonial, fie personal, fie prin soţ, soţie, afin sau rude până la gradul IV inclusiv, în 
problemele supuse dezbaterilor Consiliului local, să anunţe înainte de a intra în dezbaterea ordinii 
de zi, pentru a se consemna în procesul verbal. 
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Vă aducem la cunoştinţă faptul că hotărârile adoptate de Consiliul local cu încălcarea 
dispoziţiilor art. 46 alin.(1) din Legea administraţiei publice locale nr. 215/2001, republicată, cu 
modificările şi completările ulterioare, sunt nule de drept.” 

De asemenea vă aducem la cunoştinţă faptul că potrivit art.77 din Legea nr. 393/2004 
privind Statutul aleşilor locali,  „(1) … consilierii locali nu pot lua parte la deliberarea şi adoptarea de 
hotărâri dacă au un interes personal în problema supusă dezbaterii.  
                   (2) În situaţiile prevăzute la alin. (1), consilierii locali (…) sunt obligaţi să anunţe, la 
începutul dezbaterilor, interesul personal pe care îl au în problema respectivă.”  

 Potrivit prevederilor art.81 din legea sus menţionată, ”Hotărârile adoptate cu 
nerespectarea dispoziţiilor art. 77 sunt nule de drept ....” 

 
Înainte de a începe dezbaterea proiectelor de pe or dinea de zi se va lua o pauz ă 

de 10 de minute pentru studierea materialelor şi întocmirea avizelor comisiilor de specialitate. 
 

La punctul 1 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăţii 
consilierilor în func ţie). Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării bugetului centralizat al 
instituțiilor publice ți activităților finanțate integral sau parțial din venituri proprii al municipiului 
Hunedoara, pe anul 2013 

- d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
- d-nei Noghiţă Luminiţa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Magaon Jane care prezintă raportul comisiei de urbanism–aviz favorabil 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerţ–aviz favorabil 
- d-lui Artean Mircea care prezintă raportul comisiei de cultură–aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate.  
Art. 1-6  se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.304/2013 se aprob ă se aprob ă în unanimitate . 

La punctul 2 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăţii 
consilierilor în func ţie). Proiect de hotărâre pentru aprobarea validării Dispoziţiei Primarului 
Municipiului Hunedoara nr.2988 /2013 privind majorarea bugetului local al municipiului Hunedoara, 
pe anul 2013 

- d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
- d-nei Noghiţă Luminiţa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Magaon Jane care prezintă raportul comisiei de urbanism–aviz favorabil 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerţ–aviz favorabil 
- d-lui Artean Mircea care prezintă raportul comisiei de cultură–aviz favorabil. 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.305/2013 se aprob ă în unanimitate. 
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La punctul 3 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăţii 
consilierilor în func ţie).  Proiect de hotărâre privind aprobarea contribuţiei lunare de întreţinere 
datorate de beneficiarii, aparţinătorii, susţinătorii şi/sau de reprezentanţii legali ai acestora pentru 
serviciile  furnizate de Unitatea de Asistenţă Medico-Socială Hunedoara, precum şi procedura de 
stabilire şi de încasare a contribuţiei  lunare de întreţinere. 
             -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-nei Noghiţă Luminiţa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Artean Mircea care prezintă raportul comisiei de cultură–aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii la votarea pe 

articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-4 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.306/2013 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 4 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăţii 

consilierilor în func ţie). Proiect de hotărâre privind  aprobarea cuantumului costului mediu lunar 
de întreţinere datorat de beneficiarii şi/sau de susţinătorii legali ai acestora pentru serviciile furnizate  
de Căminul pentru Persoane Vârstnice din  municipiul Hunedoara 
             -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-nei Noghiţă Luminiţa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Artean Mircea care prezintă raportul comisiei de cultură–aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii la votarea pe 

articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate.  
Art.1-3 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.307/2013 se aprob ă în unanimitate. 

 
La punctul 5 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăţii 

consilierilor în func ţie).  Proiect de hotărâre privind stabilirea impozitelor şi taxelor  locale pe anul 
2014. 
             -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-nei Noghiţă Luminiţa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Magaon Jane care prezintă raportul comisiei de urbanism–aviz favorabil 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerţ–aviz favorabil 
- d-lui Artean Mircea care prezintă raportul comisiei de cultură–aviz favorabil 

 
În continuare se dă cuvântul dl. consilieri. 
 
Dl. viceprimar Bobou ţanu Dan : 
„Aş avea de făcut nişte amendamente. La art.13 din prezenta hotărâre, Taxele 

speciale aplicate de către Direcţia de amenajarea teritoriului, patrimoniu şi urbanism se stabilesc 
conform anexei nr.2, la anexa nr.2, amendamentul este la certificatul de urbanism, cuantumul taxei 
pentru 2014 de la 500 de lei la 250 de lei, şi la autorizaţii de construire având cuantumul taxei de 
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autorizare de peste 1.001 lei, se menţine taxa iniţială plus 250 lei + 20% din valoarea taxei de 
autorizare. 

Tot la anexa nr.2, amendament la punctul 3, nr. de  criteriu 5, Taxa recepţie finală/la 
terminarea lucrărilor, construcţii autorizate, propun un amendament de scoatere a acestei taxe. 
Cred că este o taxă incorectă, recepţia finală se face în termen de maxim 15 zile de la data expirării 
autorizaţiei de construcţie, iar la momentul când se face recepţia este obligatorie regularizarea taxei 
de autorizare de construcţie şi implicit rezultă sume în plus pentru cetăţean, care sunt destul de 
mari. 

          La art.18, Alte tarife/taxe locale, 1 cu lit.d – taxa pentru eliberarea autorizaţiei  de 
spargere se stabileşte astfel: până la 10 m2 de teren afectat   100 lei/ autorizaţie, amendamentul 
este de a se păstra tariful din 2013, respectiv 60 de lei, iar la peste  10 m2 de teren afectat 200  lei/ 
autorizaţie + 10 lei pentru fiecare m2 ce depăşeşte 10 m2, amendamentul este să se păstreze tariful 
din 2013 adică de 120 lei. Am şi o argumentaţie, precum ştiţi, firmele mari, gen Apa Prod, Eon Gaz 
sau Electrica, nu plătesc aceste taxe de autorizare, până la urmă tot cetăţeanul este cel care 
trebuie să le plătească, şi consider că este suficient dacă păstrăm în acest moment tariful din 2013, 
şi rugămintea este de a se reveni cu un proiect de hotărâre, pentru că nu se face referire la ce fel 
de teren se sparge, nu este tot una să spargi zonă verde, carosabil sau beton. Ar trebui să ne 
gândim la o taxă diferenţiată pe terenuri. Acestea sunt amendamentele pe care le propun. Vă 
mulţumesc.” 

 
Dna Fărcaş Bianca : 
„În primul rând vin cu o întrebare legat de art. 14 alin. 4, ce reprezintă taxa pentru 

eliberarea autorizaţiilor sanitare de funcţionare, se stabileşte la 14 lei? Eu ştiu că există o autorizaţie 
sanitară, care este eliberată de către Direcţia de Sănătate Publică şi care încasează acea taxă, aş 
dori să ştiu ce taxă este aceasta? 

La art.18, alin. 1, lit. i, anexa corespunzătoare este anexa nr.3 lit. A Taxe speciale 
pentru eliberarea , de către Biroul Impozite şi Taxe Locale , înainte de expirarea termenului legal , a 
următoarelor documente, şi propun scoaterea din tabel - Înştiinţare de plată privind obligaţiile 
datorate bugetului local, din punctul meu de vedere este o taxă pe care primăria nu o va încasa 
niciodată, nu ştiu ce persoană sau persoană fizică autorizată sau firmă, va veni să ceară înştiinţare 
de plată. Merg mai departe tot la art.18, alin.1 cu lit.j şi corespondent din anexa nr.3, lit.E - Taxa 
specială pentru eliberarea de copii ale unor acte necesare populaţiei în raporturile acesteia cu 
municipiul Hunedoara , realizate în cadrul Biroului Impozite şi Taxe Locale şi Biroului Executări 
Silite, aceste tarife să rămână la nivelul anului 2013, şi anume: 
- pe suport de hârtie format A4- 1 lei/pagină 
-  pe suport de hârtie format A3- 2 lei/pagină, iar în cazul în care se solicită confirmarea copiilor cu 
actele originale de către secretarul municipiului Hunedoara, taxa se stabileşte în cuantum de 4 lei 
pentru fiecare pagină. Vă mulţumesc.” 
 

Dl. Magaon Jane:  
„La începutul anului 2013, s-au mărit impozitele cu 16% pentru o perioadă de 3 ani de 

zile. Vedem că din nou se majorează toate taxele, nu ştiu dacă e corect, pentru că s-a spus că se 
face o mărire a impozitelor cu 16% şi se face pentru o perioadă de 3 ani, şi că nu va mai fi mărit. 
Sunt fel şi fel de taxe, populaţia este foarte săracă, cetăţenii Hunedoarei sunt aşa cum sunt, şi 
aceste taxe ajung tot la cetăţeni. Preţul îl suportă cetăţeanul.” 
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Dl. primar Viorel Arion : 
„Nu este adevărat că se majorează taxele faţă de anul 2013, e vorba de nişte taxe 

speciale, pentru cei care doresc să primească în regim de urgenţă. Există un termen legal în care 
poţi să primeşti orice document pe care îl soliciţi, dar poţi să îl primeşti în aceeaşi zi, dacă plăteşti o 
taxă de urgenţă. Eu cred că este un drept al cetăţeanului, dacă vrea să îl obţină în aceeaşi zi, 
plăteşte o taxă în plus, dacă nu, aşteaptă termenul legal. Deci nu se majorează nici o taxă, este 
vorba doar de aceste taxe speciale, pe care le-am luat şi noi după modelul altor primării care 
funcţionează.” 

 
Dna Mornea Maria:  
„Am de făcut nişte amendamente în sensul că, ideea principală este ca pentru cei care 

creează locuri de muncă şi datorează impozite şi taxe locale la Consiliul local, să le acordăm o 
facilitate în următorul fel. Pentru impozitele şi taxele prevăzute la art.3 la clădiri, deci toate 
societăţile care au locuri de muncă de peste 25 de angajaţi, cota să fie de 0,25%, minimul cât este 
prevăzut în Codul Fiscal. La art.8, care face referire la aceleaşi impozite şi taxe datorate de către 
societăţile comerciale deci persoanele juridice care au în administrare sau în închiriere spaţii, 
acelaşi amendament, ca taxele şi impozitele respective să fie de 0,25%, pentru cei care au peste 25 
de salariaţi…. 

La art.12 , problema pe care a ridicat-o dl. Magaon, într-adevăr că faţă de anul trecut, 
impozitele au crescut, s-a mers la suma maximă din Codul Fiscal, pentru autorizaţii. De exemplu 
certificatul de urbanism era între 5 şi 6, 250 mp cu 7 şi toate celelalte. Probabil că intenţia este să 
se colecteze mai mulţi bani la bugetul local. Şi aici am acelaşi amendament, taxele eliberate pentru 
aceste investiţii care au s-au creează peste 25 de locuri de muncă, impozitele să fie prevăzute la 
suma minimă.  

Tot la art.12  - taxa pentru eliberarea unei autorizaţii privind lucrările de racorduri, 
acelaşi amendament, cei care realizează, sau realizează în perioada următoare peste 25 de locuri 
de muncă, taxa să fie zero, pentru că în Codul Fiscal este prevăzut între zero şi 13.  

Taxa pentru avizarea certificatului de urbanism de către comisia de urbanism si 
amenajarea teritoriului, acelaşi amendament, pentru cei care creează peste 25 de locuri de muncă, 
taxa să fie zero, pentru că în Codul Fiscal este prevăzut între zero şi 15. 

Referitor la art.13 taxele şi impozitele speciale, anexa 2, acelaşi amendament, deci 
pentru construcţiile care vor crea locuri de muncă, 25 de locuri de muncă, taxele să fie la suma 
minimă, exact ca şi pentru celelalte, este prevăzut în Codul Fiscal că cele care sunt stabilite de noi, 
pot să fie la sume minime. Încă o dată, precizez că aceste impozite şi taxe sunt pentru cei care 
creează sau au peste 25 de locuri de muncă, văd că nu este bine.  

La art.14, alin.2, în hotărârea de anul trecut cu impozitele şi taxele, era prevăzut o taxă 
pentru comerţ stradal de 50 lei, propunerea mea este să se introducă din nou în hotărâre. 

Tot la art.14, alin.3, este vorba de taxele pentru operatorii de transport, societăţi şi 
persoane fizice. Problema care se pune, este că am aceeaşi taxă de două ori Eliberare Autorizaţie 
Transport Taxi, şi  Eliberare Autorizaţie Taxi, 530 + 318, la prelungire, acelaşi lucru 530 şi 318. Viză 
autorizaţie106, e ok, dar zic eu că în momentul când avizezi transportul pe acelaşi operator de 
transport, autorizaţia de transport, cel puţin ar trebui să fie o sumă mult mai mică, şi încă o 
problemă, este o diferenţă foarte mare între operatorii societăţi şi operatorii taximetriştii 
independenţi. Eliberare autorizaţie de taxi să fie egală atât la societăţi cât şi la persoanele fizice, se 
face o discriminare între societăţi şi între persoanele fizice. Propunerea mea este ca această taxă 
să fie la nivelul de 106 şi pentru societăţi, nu numai pentru persoanele fizice…” 

 
Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă.  
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A sosit în sala de şedinţă dl. consilier Bucaleţ Marian, numărul consilierilor locali 

prezenţi este de 19 în momentul de faţă. 
 
Dna Mornea Maria:  
„La art.18 - Taxa pentru obţinerea avizului de staţionare pentru încărcare - descărcare 

mărfuri în zonele cu restricţii de staţionare, în 2013 era 20 de lei /zi, acum e 20 lei / staţionare 30 
minute/zi. Am o întrebare pe care trebuie să o discutăm. La taxa pentru eliberarea de copii a fost 
omisă taxa pentru eliberarea unei copii pe suport magnetic pe care o propun de 5 lei, şi atât.” 

 
Dl. primar Viorel Arion:  
„Vreau să vă informez că am discutat aceste taxe înainte de a intra în şedinţă, cu dl. 

Bobouţanu, am discutat şi cu dl. Artean, şi cu consilierii noştri, deci în forma pe care o propune dna 
Mornea, practic nu mai rămâne nimic din proiectul de hotărâre. Suntem de acord cu reducerile 
propuse, dar din câte îmi aduc eu aminte, la taxa de eliberare pe Legea nr.544, vorbisem să 
formulăm un amendament, cu excepţia cazurilor sociale, pentru că există foarte mulţi oameni care 
ne dau de lucru. Vin pe Legea nr. 544, şi cer toate documentele din 2011 şi până acum, ori toate 
documentele acestea sunt documente care reprezintă cât documentele dvs. de pe masă.” 

 
Dna Mornea Maria:  
„Dar nu am propus aşa ceva.” 
 
Dl. primar Viorel Arion:  
„Vorbeam de amendamentul pe care l-a propus dna consilier Fărcaş. Deci să rămână 

în forma asta dar pentru cazuri sociale, să menţinem…pentru cei care au nevoie de adeverinţe.” 
 
Dna Mornea Maria:  
„Nu văd care este impedimentul să se supună la vot amendamentele.” 
 
Dl. secretar Aurel Ra ţă-Bugnariu:  
„Dar nu a zis nimeni că nu se supun la vot.” 
 
Dl. Cri şan Ovidiu : 
„Nu o să discut punctual despre aceste taxe, vorbesc în general. Este bine să aducem  

bani la buget, numai căci, ca să aduni bani la  buget, există două moduri într-o firmă de aduna bani 
la buget: să nu-i dau, sau să-i primesc. Foarte puţin se discută în consiliu, şi în general, se discută 
în consiliu luarea pe articole a cheltuielilor. Nu ştiu dacă ştiţi, sau cât ştiţi dintre dvs., sunt 93 de 
cheltuieli într-o firmă, vrem nu vrem, la fel şi în primărie sunt 93 de cheltuieli. Oare din acele 93 de 
cheltuieli, care sunt în cadrul primăriei, nu se găsesc soluţii de reducere a cheltuielilor? S-au şi 
redus, nu contest că nu s-au redus, dar pentru a aduna bani la buget nu înseamnă numai a lua, mai 
este şi a da, în viaţă, şi atunci una dintre problemele de care vă rog să ţineţi cont la crearea 
bugetelor în general la rezolvarea unor probleme în cadrul primăriei este şi reducerea cheltuielilor, 
care repet încă o dată, ar trebui luate pe articole. Văzute cu şefii de birouri şi cu cine este în măsură 
să ia aceste decizii, pentru a reduce aceste cheltuieli. În permanenţă, creşterea acestor cheltuieli, 
creşterea acestor taxe în permanenţă, puţin majorate sau puţin ajustate, sau introduse noi taxe, 
îngreunează un oraş care se numeşte Hunedoara, care este spre dezamăgirea mea este departe 
de a face ceva pentru sufletul oamenilor. Nu avem puterea financiară, am fost în Sibiu…., este 
adevărat, poate că oamenii nu înţeleg, dar, repet, putem să ieşim în faţa lor, să putem să 
demonstrăm că numai creştere a preţurilor, cum a spus dl. Artean, se reflectă în banii omului, în 
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banii clientului se reflectă, orice creştere de preţ, şi să ieşim în faţa lor şi să le spunem că am redus 
cheltuielile de la a la z, cum am redus cheltuielile, de exemplu cum s-au redus la DDChim, de la 9 
miliarde 7 sute la 7 miliarde o sută.  

Aceste lucruri aş vrea să le punctez încă o dată, şi închei, este că în viaţă, ca să-ţi 
creezi un plus în familie, un plus în firmă sau un plus în primărie, nu este numai să iei, este şi să 
reduci, adică să şi dai. Vă mulţumesc.” 

 
Dl. primar Viorel Arion:  
„Dl. consilier, noi am luat deja măsuri în acest sens, am avut o discuţie pe bursă la gaz 

metan, am reuşit să obţinem o reducere destul de substanţială, aproape 4 miliarde de lei, începând 
de la 1 ianuarie. Vreau să vă informez că cele mai mari costuri pe care le are primăria, le are cu 
spitalul şi cu şcolile. Instituţia în sine nu reprezintă o cheltuială foarte mare, lăsând la o parte faptul 
că nu mai avem bonuri de benzină.  

Şi la energie electrică am avut în august o licitaţie la bursă, şi am reuşit să obţinem o 
reducere de peste 4 miliarde de lei, beneficiarii direcţi sunt şcolite şi spitalul, nu primăria. Noi nu 
suntem mari consumatori. Noi, peste tot unde se poate tăia am tăiat, nu avem imprimante, nu avem 
hârtie, nu avem, pentru că nu avem bani la buget. Şi legat de buget, dacă tot aţi făcut o comparaţie 
cu Sibiul, haideţi să facem o comparaţie cu Aradul, care are o populaţie de două ori şi ceva mai 
mare decât Hunedoara. Venitul Aradului, care este constituit tot din impozite şi taxe, este de 120 
milioane de euro, al Hunedoarei este de 12 milioane. În Hunedoara se plăteşte impozit pe o locuinţă 
cu 3 sau 4 camere cu 40% mai puţin decât în Arad. Eu zic că suntem chiar foarte bine poziţionaţi 
din punctul acesta de vedere.  

Iar taxele de care spuneaţi, nu este nici o …, decât aceste taxe speciale pe care le-am 
luat de la Arad şi Sibiu, ele există în majoritatea primăriilor, şi cetăţeanul poate să o plătească, sau 
poate să nu o plătească, este pentru cei cu bani, este pentru cineva…..un om de afaceri, care are 
nevoie rapid de un certificat de urbanism de o autorizaţie de construcţie şi plăteşte. Eu, personal 
promit că tot în ziua aceea stau şi le semnez pe toate, dacă azi avem şedinţă de avizare, azi la ora 
1 sunt semnate toate.” 

 
Dl. Mărginean Alexandru : 
„Mulţumesc. Şefii de compartimente şi direcţii dacă au ceva să ne spună?.” 
 
Dl. secretar Aurel Ra ţă-Bugnariu : 
„Doamnelor şi domnilor în legătură cu amendamentele care au fost formulate, dacă 

aveţi ceva de spus. Vă cunoaşteţi legislaţia, dacă se încadrează amendamentele sau nu. Trecem la 
votarea amendamentelor, dl. viceprimar pe care îl rog să le spună din nou, pe rând şi le supunem la 
vot.” 

 
Dl. viceprimar Bobou ţanu Dan:  
„La  art.13, anexa nr.2, taxe speciale, reducerea cuantumului taxei pentru anul 2014 la 

certificatul de urbanism de la 500 de lei la 250 de lei, primul amendament.” 
 
Se supune la vot amendamentul dl. viceprimar, care se aprobă în unanimitate. 
 
Dl. viceprimar Bobou ţanu Dan:  
„La  art.13, anexa nr.2, criteriul 3, autorizaţii de funcţionare, având cuantumul taxei de 

autorizare de peste 1.001 lei, se va reduce taxa tot la 250 lei conform certificatului de urbanism, 
restul rămân neschimbate, al doilea amendament.” 
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Se supune la vot amendamentul dl. viceprimar, care se aprobă în unanimitate. 
 
Dl. viceprimar Bobou ţanu Dan:  

                     „Tot la art.13, anexa nr.2, în tabelul de la punctul 2, taxă de recepţie finală la 
terminarea lucrărilor construcţii autorizate, să fie scoasă această taxă de recepţie finală, al treilea 
amendament.” 
 

Se supune la vot amendamentul dl. viceprimar, care se aprobă în unanimitate. 
 

Dl. viceprimar Bobou ţanu Dan:  
                     „La art. 18, alte tarife, taxe locale, 1 cu lit.d, taxa pentru eliberarea autorizaţiei de 
spargere până la 10 mp de teren afectat, să rămână la fel ca în 2013, 60 de lei în loc de 100 de lei, 
al patrulea amendament.” 
 

Se supune la vot amendamentul dl. viceprimar, care se aprobă în unanimitate. 
 

Dl. viceprimar Bobou ţanu Dan:  
                     „La următorul peste 10 mp teren afectat să rămână la fel ca în 2013, 120 de lei, în loc 
de 200 de lei, al cincilea amendament.” 
 

Se supune la vot amendamentul dl. viceprimar, care se aprobă în unanimitate. 
 

Dl. Mărginean Alexandru : 
                      „Trecem la amendamentele dnei consilier Fărcaş Bianca.” 
 

Dna Fărcaş Bianca : 
„Art.18, alin. 1 cu lit.i, din anexa 3 lit.a, scoaterea taxei pentru înştiinţării de plată 

privind obligaţiile datorate bugetului local.” 
 

Se supune la vot amendamentul dnei Fărcaş, care se aprobă în unanimitate. 
  

Dna Fărcaş Bianca : 
                     „La art.18, alin. 1 cu lit.j şi din anexa 3, lit.e, în urma lămuririi date de dl. primar, 
rămâne doar tarifele să rămână la nivelul celor din 2013, pentru cazurile sociale.” 
 

Dl. secretar Aurel Ra ţă-Bugnariu : 
„…deci introducerea, cu excepţia cazurilor sociale. Vă referiţi la cazuri sociale, 

probabil cele care sunt în evidenţa primăriei.” 
 
Se supune la vot amendamentul dnei Fărcaş, care se aprobă în unanimitate. 
 
Dl. Mărginean Alexandru : 

                      „Trecem la amendamentele dnei consilier Mornea Maria.” 
 

Dna Mornea Maria:  
„La art.3 amendamentul meu este să se suplimenteze cu un aliniat noi, impozitul pe 

clădiri în cazul contribuabililor persoane juridice, care au peste 25 de angajaţi, cota de impozitare să 
fie de 0,25%....care au şi creează peste 25 de locuri de muncă.” 
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Dl. Director juridic Spiridon Pantelimon : 
“Şi cum se face dovada că el creează?” 
 
Dl. Magaon Jane:  
„…păi după ce are 25 de angajaţi, doar atunci se aplică…” 

 
Dna Mornea Maria:  
„…completez, la solicitarea lor, pe bază de documentare şi cu toate impozitele şi 

taxele plătite la zi.” 
 
Dl. primar Viorel Arion : 
„Asta înseamnă ca Arcelor Mittal, să nu mai plătească?” 
 
Dna Mornea Maria:  
„…plăteşte, dar 0,25%.” 
 
Dl. primar Viorel Arion : 
„…de aici ne vin banii…” 

 
Dl. secretar Aurel Ra ţă-Bugnariu : 
„….nu o să mai avem pe ce să ne mai fundamentăm bugetul, clar…” 
 
Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă.  
 
Dl. Rusu Constantin : 
„Una este să încurajăm investiţiile, şi alta este să luăm de la cei care plătesc deja, 

care există, atenţie. Sunt două lucruri distinse. Încurajăm investiţiile de acum încolo, să le dăm 
facilităţi….” 
 

Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 
poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă.  

 
Dna Mornea Maria:  
„…da, care creează. Persoane juridice care creează peste 25 de locuri de muncă şi le 

păstrează cel puţin 5 ani de zile…” 
 
 Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă.  
 
Dl. Magaon Jane:  
„Şi atunci facilitatea vine după 5 ani.” 
 
Dl. secretar Aurel Ra ţă-Bugnariu : 
„….amendamentul se referă la faptul că impozitul pe clădiri de 0,25%, pentru 

persoanele juridice care creează noi locuri de muncă, cel puţin 25 de noi locuri de muncă şi le 
menţine timp de 5 ani.” 

 
 



11 
 

Dl. Magaon Jane:  
„…de unde ştim că le menţine?” 
 
Dl. Director juridic Spiridon Pantelimon : 
“Nu se poate……” 
 
Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă.  
 
Dl. secretar Aurel Ra ţă-Bugnariu : 
„…12 luni…” 
 
Dl. Rusu Constantin : 
„El trebuie să dovedească anual, când plăteşte impozitul vine cu statul de funcţii…” 

 
Dna Mornea Maria:  
„… de la I.T.M. , deci un an de zile.” 
 
Dl. Cri şan Ovidiu:  
„E bine aşa, cu 12 luni, da.” 
 
Se supune la vot amendamentul dnei consilier Mornea care întruneşte 7 voturi 

„pentru” (Magaon Jane, Mornea Maria, Palcău Ciprian, Bucaleţ Marian, Artean Mircea, Crişan 
Ovidiu, Takacs Aranka), şi 11 voturi „împotrivă” ( Mărginean Alexandru, Bobouţanu Dan, Fărcaş 
Bianca, Stamatoiu Ion, Voinia Claudiu, Noghiţă Luminiţa, Cazan Florian, Farcaş Ladislau, Olariu 
Nicoleta, Radu Carollina, Muzic Robert). Amendamentul nu a fost adoptat. 

 
Dna Mornea Maria:  
„La art.8, acelaşi amendament, pentru  persoanele juridice care creează peste 25 de 

locuri de muncă, impozitele şi taxele pentru societăţile care au în administrare clădiri şi teren 
proprietate publică.” 

Se supune la vot amendamentul dnei consilier Mornea, care întruneşte 7 voturi 
„pentru” (Magaon Jane, Mornea Maria, Palcău Ciprian, Bucaleţ Marian, Artean Mircea, Crişan 
Ovidiu, Rusu Constantin) şi 12 voturi „împotrivă” ( Mărginean Alexandru, Bobouţanu Dan, Fărcaş 
Bianca, Stamatoiu Ion, Voinia Claudiu, Noghiţă Luminiţa, Cazan Florian, Farcaş Ladislau, Takacs 
Aranka, Olariu Nicoleta, Radu Carollina, Muzic Robert). Amendamentul nu a fost adoptat. 

 
Dna Mornea Maria:  
„Am înţeles că practic amendamentele pentru reducerea acestor impozite şi taxe, 

pentru persoanele juridice care creează locuri de muncă nu sunt aprobate, şi atunci nu are rost să 
mă duc cu ele în continuare. Singurul lucru pe care vreau să îl menţionez este un amendament de 
fapt, o introducere de taxă pentru comerţul stradal la art.14 cu 2, taxa pentru comerţ stradal la 
nivelul celei din 2013 de 50 de lei….” 

 
Dl. secretar Aurel Ra ţă-Bugnariu : 
„Această taxă este la proiectul de hotărâre următor, la lista privind taxele pentru 

terenurile ocupate aferent spaţiilor comerciale comerţ prestări servicii în funcţie de zona de atracţie, 
aflate în administrarea Consiliului local, deci este un alt proiect de hotărâre.” 
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Dna Mornea Maria:  
„Este în regulă atunci. La operatorii de taxi, la art.14 alin.3…” 
 
Dl. Rusu Constantin:  
„Este diferită taxa?” 
 
Dna Mornea Maria:  
„Da este diferită taxa la persoanele fizice, faţă de persoanele juridice, şi eu propun să 

fie aceeaşi taxă.” 
 
Dl. director juridic Spiridon Pantelimon : 

                     „Care?” 
 
Dna Mornea Maria:  
„Eliberare autorizaţie taxi să fie aceeaşi adică 106 lei.” 
 
Dl. Rusu Constantin:  
„…egalitate juridică…” 
 
Dl. Mărginean Alexandru : 
„…şi în funcţie de numărul de maşini.” 
 
Dna Mornea Maria:  
„Oricum pe număr de maşini se dă, autorizaţie taxi este pe număr de maşini.” 
 
Dl. Rusu Constantin:  
„Dacă facem amendamente sociale, haideţi să le facem pentru toţi, haideţi să-i punem 

pe picior de egalitate pe toţi. Prin asta pentru unii suntem mumă iar pentru alţii suntem ciumă.” 
 
Dl. secretar Aurel Ra ţă-Bugnariu : 
„Supuneţi la vot amendamentul, dle preşedinte.” 
 
Dl. director juridic Spiridon Pantelimon : 

                     „Dna Mornea, formulaţi amendamentul, vă rog.” 
 
Dna Mornea Maria:  
„ La autorizaţia de transport societăţi, eliberare autorizaţie taxi să fie de 106 lei, ca şi la 

persoanele fizice.” 
 
Dl. director juridic Spiridon Pantelimon : 

                     „Numai un pic, vedeţi că dvs. vorbiţi de autorizaţie transport taxi şi faceţi referire la 
prelungire autorizaţie taxi…” 

 
Dna Mornea Maria:  
„Nu, nu…” 
 
Dl. director juridic Spiridon Pantelimon : 

                     „Vă rog să observaţi cu atenţie, sunt puncte distincte, una e viză, alta e eliberare 
autorizaţie, sunt două lucruri diferite.” 
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Dna Mornea Maria:  
„Numai un pic, avem aşa…” 
 
Dl. director juridic Spiridon Pantelimon : 

                     „…apoi nu ne mai înţelege nimeni…” 
 
Dna Mornea Maria:  
„Eliberare autorizaţie taxi, a treia poziţie, 318, dle director, la societăţi, la persoane 

fizice eliberare autorizaţii taxi 106 lei, despre asta e vorba.” 
 
Dl. director juridic Spiridon Pantelimon : 

                     „Da. Dar vedeţi că mai sunt…” 
 
Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă.  
 
Dna Mornea Maria:  
„…eu am zis a treia poziţie, să fie egală…” 
 
Dl. director juridic Spiridon Pantelimon : 

                     „La persoanele juridice sunt mai multe mijloace de transport, iar la persoanele fizice 
depinde de forma de autorizare, dacă este întreprindere individuală, dacă este asociaţie familiară, 
ca întreprindere individuală are dreptul la una plus un anumit număr de maşini, la asociaţie 
familiară, una, cel care este autorizat, plus membrii familiei cu câte un mijloc de transport, iar la 
persoana fizică autorizată un singur mijloc de transport. În momentul în care punem semnul 
egalităţii, între  numărul de maşini pe care îl are  o persoană juridică cu cel acre are persoană fizică 
autorizată sau o  asociaţie familiară, noi deja sărim peste cadrul legal care există în domeniu.” 

 
Dna Mornea Maria:  
„Eliberarea autorizaţia de taxi este pe fiecare maşină sau pe societate?” 
 
Dl. director juridic Spiridon Pantelimon : 

                     „Este pe fiecare maşină.” 
 
Dna Mornea Maria:  
„Şi atunci?” 
 
Dl. director juridic Spiridon Pantelimon : 

                     „Iar dincolo la persoana juridică, e diferenţă la numărul de maşini pe care le poate…” 
 
Dl. secretar Aurel Ra ţă-Bugnariu : 
„…dl. director, lăsaţi să se voteze amendamentul.” 
 
Dna Mornea Maria:  
„Acesta este amendamentul meu, dacă trece, trece, dacă nu, nu.” 
 
Dl. director juridic Spiridon Pantelimon : 

                     „Dna Mornea, vă retrageţi amendamentul?” 
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Dna Mornea Maria:  
„Nu.” 
 
Dl. director juridic Spiridon Pantelimon : 

                     „Vă rog să-l formulaţi.” 
 
Dna Mornea Maria:  
„Păi l-am spus, nu l-am spus până acum?” 
 
Dl. secretar Aurel Ra ţă-Bugnariu : 
„..deci, egalitate între persoane juridice şi persoane fizice.” 
 
Dna Mornea Maria:  
„Exact, la eliberare autorizaţii taxi.” 
 
Dl. director juridic Spiridon Pantelimon : 

                     „Adică, 106 lei.” 
 
Dna Mornea Maria:  
„106, da.” 
 
Se supune la vot amendamentul dnei consilier Mornea Maria, care întruneşte 8 voturi 

„pentru” (Cazan Florian,  Magaon Jane, Mornea Maria, Rusu Constantin, Palcău Ciprian, Bucaleţ 
Marian, Artean Mircea, Crişan Ovidiu) şi voturi „împotrivă” ( Mărginean Alexandru, Bobouţanu Dan, 
Fărcaş Bianca, Stamatoiu Ion, Voinia Claudiu, Noghiţă Luminiţa, Farcaş Ladislau, Takacs Aranka, 
Olariu Nicoleta, Radu Carollina, Muzic Robert). Amendamentul nu a fost adoptat. 

 
Dna Mornea Maria:  
„Şi mai am unul singur, la taxa pentru eliberare de copii, să se adauge eliberarea pe 

suport magnetic, la nivelul…” 
 
Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă.  
 
Dna Toma Valerica : 
„…sunt prevederi legale pentru eliberare de copii, nu fac referire la eliberare pe suport 

magnetic, din cauza aceasta nu a mai fost cuprins în proiect.” 
 
Dna Mornea Maria:  
„…deci anul trecut a fost. O singură vorbă, ziceam că marea majoritate suntem de 

dreapta…” 
 
Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă.  
 
Dl. Mărginean Alexandru : 
„Cine răspunde la întrebarea dnei consilier Fărcaş, cu taxa de eliberare autorizare 

sanitară de funcţionare..” 
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Dna Mornea Maria:  
„..este prevăzută în Codul Fiscal.” 
 
Dna Leştaru Dana : 
„…este prevăzut taxa de eliberare autorizare sanitară între 0 şi 20 de lei…” 
 
 Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă.  
         
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-7 se aprobă în unanimitate.  
Art.8 se aprobă cu 18 voturi „pentru” şi un vot „abţinere” (Mornea Maria).  
Art.9-11 se aprobă în unanimitate.  
Art.12-14 se aprobă cu 18 voturi „pentru” şi un vot „abţinere” (Mornea Maria).  
Art.15-25 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.308/2013 se aprob ă în unanimitate. 

La punctul 6 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăţii 
consilierilor în func ţie).  Proiect de hotărâre privind stabilirea taxelor şi tarifelor pentru utilizarea 
spaţiilor cu altă destinaţie decât locuinţă şi pentru folosirea terenurilor aflate în administrarea 
Consiliului Local şi a altor instituţii publice, pe anul 2014. 
              -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-nei Noghiţă Luminiţa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Magaon Jane care prezintă raportul comisiei de urbanism–aviz favorabil 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerţ–aviz favorabil 
- d-lui Artean Mircea care prezintă raportul comisiei de cultură–aviz favorabil 

 
În continuare se dă cuvântul dl. consilieri. 

 
Dl. viceprimar Bobou ţanu Dan : 
„Am amendament la art.1, anexa nr.1, punctul 6 - Terenuri folosite pentru organizări de 

şantier, cu excepţia lucrărilor de reabilitare termică a locuinţelor şi reparaţii exterioare, la zona A, 
tariful a scăzut de la 100 de lei la 80 de lei, amendamentul meu este să scadă şi la zona B de la 80 
de lei la 40 de lei, la zona C Şi D să scadă de la 30 de lei la 24 de lei. La punctul 8 din prezentul 
tabel - Terenuri ocupate de panouri publicitare, reclame, firme instalate în faţa unităţii,obiecte 
publicitare, amendamentul este în zona D să scadă tariful de la 8 lei la 6 lei. Aceste două 
amendamente sunt în anexa nr.1.  

 Trec la anexa nr.2, lista privind taxele pentru terenuri ocupate  provizoriu de 
depozitarea materialelor, produselor şi ambalajelor şi pentru terenurile ocupate de chioşcuri, tonete 
şi alte construcţii provizorii, destinate comerţului cu produse alimentare si nealimentare, nr. de 
criteriu 2 - Terenuri ocupate  de chioşcuri, tonete, standuri, rulote şi alte construcţii provizorii 
destinate comerţului cu legume si fructe-persoane juridice si fizice, tariful să rămână în cele 4 zone 
identic cu cel din anul 2012, respective 5 lei zona A, 5 lei zona B, 5 lei zona C, 5 lei zona D, 
argumentaţia, aveţi şi o întâmpinare de la un cetăţean şi am mai discutat problema aceasta de ai 
ajuta.” 
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Dna Fărcaş Bianca : 
„Eu vin cu două întrebări. Prima mea întrebare se referă la anexa nr.3, lista cu tarifele 

de închiriere pentru spaţiile cu o altă destinaţie decât locuinţe, primul punct nou introdus şi vreau să 
întreb dacă primăria are astfel de chiriaşi - Unităţi comerciale specializate care au ca obiect de 
activitate comerţul cu produse alimentare şi legume fructe. Următoarea întrebare se referă la 
creşterea tarifelor, cu cât cresc tarifele la punctual 2,4 şi  5 din acelaşi table, comparative cu anul 
precedent, este vorba de  - Unităţi  comerciale specializate care au ca obiect de activitate schimbul 
valutar, activităţi bancare şi de creditare, Unităţi comerciale amenajate pentru jocuri mecanice si de 
noroc, Unităţi comerciale specializate care au ca obiect de activitate comerţul cu produse 
nealimentare. 

 Acum vin cu un amendament la art.3, punctul 11, Spaţii folosite pentru învăţământ, 
activităţi culturale, cercetare, organizaţii de caritate, fundaţii, sedii de unităţi bugetare, asociaţii 
pentru persoane cu dizabilităţi, o modificare a tarifelor, zona A şi B de 1, iar zona C şi D de 0,5, 
conform noului Cod Fiscal, şi doresc la fel ca şi în anul precedent, la sfârşitul acestei anexe exista o 
notă, care doresc să se reintroducă şi anul acesta şi anume: tarifele prevăzute în prezenta listă se 
reduc cu 40% pentru spaţiile aflate la subsol şi demisol.  

Tot în cadrul acestei hotărâri la art.5 Stabileşte, începând cu 1 ianuarie 2014, taxa 
pentru utilizarea unor terenuri de pe raza administrativ teritorială a Municipiului Hunedoara, în 
vederea  desfăşurării unor activităţi ocazionale prilejuite, în principal, de diverse festivităţi locale, 
astfel, propun ca la comerţ cu flori şi mărţişoare cu ocazia zilelor de :1 - 8 Martie să fie de 10 
lei/mp/zi.” 

 
Dl. Magaon Jane : 
„La art.1 anexa 1, aş vrea să introduc, terenuri folosite pentru târguri de maşini şi să 

fie de 3 lei/mp/lună, să mai apară un punct după 10, punctul 11 cu această propunere. 36 de lei pe 
an, este o sumă modică.” 

 
Dl. Mărginean Alexandru : 
„Mergem mai departe la votarea amendamentelor, primele sunt a dl viceprimar 

Bobouţanu Dan.” 
 
Dl. viceprimar Bobou ţanu Dan : 
„Primul amendament. La art.1, anexa nr.1, punctul 6, să scadă tariful la zona B de la 

80 de lei la 40 de lei, la zona C Şi D să scadă de la 30 de lei la 24 de lei. Nr. criteriu 8 din acelaşi 
tabel în zona D să scadă tariful de la 8 lei la 6 lei.” 

 
Se supune la vot primul amendament al dl. viceprimar Bobouţanu, care întruneşte 18 

voturi „pentru” şi un vot „abţinere” (Mornea Maria). 
 
Dl. viceprimar Bobou ţanu Dan : 
„Al doilea amendament. La art.2, anexa nr.2 lista privind taxele pentru terenuri ocupate  

provizoriu de depozitarea materialelor, produselor şi ambalajelor şi pentru terenurile ocupate de 
chioşcuri, tonete şi alte construcţii provizorii, destinate comerţului cu produse alimentare si 
nealimentare, din prezentul tabel, nr. criteriu 2 Terenuri ocupate  de chioşcuri, tonete, standuri, 
rulote şi alte construcţii provizorii destinate comerţului cu legume si fructe-persoane juridice si fizice, 
zona A, B, C, D, - să fie de 5 lei mp/zi.” 
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Se supune la vot al doilea amendament al dl. viceprimar Bobouţanu, care se aprobă în 
unanimitate. 

 
Dl. Mărginean Alexandru : 
„Mergem la amendamentele dnei consilier Fărcaş Bianca.” 
 
Dna Fărcaş Bianca : 
„La art.3, anexa 3, în tabel punctul 11, propun ca tarifele să fie pentru Spaţii folosite 

pentru învăţământ, activităţi culturale, cercetare, organizaţii de caritate, fundaţii, sedii de unităţi 
bugetare, asociaţii pentru persoane cu dizabilităţi, zona A 1 leu, zona B 1 leu, zona C 0,5 lei, zona 
C 0,5 lei.” 

 
Se supune la vot primul amendament al dnei Fărcaş Bianca, care se aprobă în 

unanimitate. 
 
Dna Fărcaş Bianca : 
„Al doilea amendament. Tot în această anexă la sfârşitul tabelului, să se introducă o 

notă, la tarifele percepute în prezenta listă să se  reducă cu 40% pentru spaţiile aflate la subsol şi 
demisol.” 

 
Se supune la vot al doilea amendament al  dnei Fărcaş Bianca, care se aprobă în 

unanimitate. 
  
Dna Fărcaş Bianca : 
„La art.5 - stabileşte, începând cu 1 ianuarie 2014, taxa pentru utilizarea unor terenuri 

de pe raza administrativ teritorială a Municipiului Hunedoara, în vederea  desfăşurării unor activităţi 
ocazionale prilejuite, în principal, de diverse festivităţi locale, astfel, propun ca la comerţ cu flori şi 
mărţişoare cu ocazia zilelor de :1 - 8 Martie să fie de 10 lei/mp/zi.” 

 
Se supune la vot al treilea amendament al dnei Fărcaş Bianca, care se aprobă în 

unanimitate. 
  
Dl. Magaon Jane:  
„La art.1 anexa nr.1 să se introducă punctul 11, tarife folosite pentru comercializarea 

autovehicule rutiere 3 lei /mp/lună, pentru toate zonele.” 
 
Se supune la vot amendamentul dl. Magaon Jane, care se aprobă în unanimitate. 
 
Dl secretar Aurel Ra ţă-Bugnariu : 
„… terenuri unde se autorizează această activitate.” 

 
Dl. Magaon Jane:  

                      „… dar sunt în oraş, tot felul de maşini cu anunţuri…” 
 

Dl secretar Aurel Ra ţă-Bugnariu : 
                     „…eu am zis…” 
 

Dl. Magaon Jane:  
                      „…da, da…” 
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Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-7 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.309/2013 se aprob ă în unanimitate. 

 
La punctul 7 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăţii 

consilierilor în func ţie). Proiect de hotărâre privind stabilirea taxelor şi tarifelor de închiriere pentru 
folosirea locurilor publice de desfacere din pieţele, târgurile şi oboarele din municipiul Hunedoara, 
pe anul 2014. 
             -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-nei Noghiţă Luminiţa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerţ–aviz favorabil 
- d-lui Artean Mircea care prezintă raportul comisiei de cultură–aviz favorabil 

 
În continuare se dă cuvântul dl. consilieri. 

 
Dl. viceprimar Bobou ţanu Dan : 
„Am un amendament, art.3, anexa nr.3 tariful pentru Spaţiu destinat comerţului, 

alimentaţiei publice, prestării de servicii, producţie, birou, etc. inclusiv terenul pe care este amplasat 
spaţiul, anexele aferente (depozite, grup sanitar, etc.), în spaţiul comercial Dunărea să fie identice 
cu cel de la piaţa Obor, respectiv de la 19 lei la 14 lei mp/lună. Şi tot legat de acest tabel Spaţiu 
subsol, la comerţ  comercial Dunărea, tariful să scadă de la 8 lei la 4 lei mp/lună.” 

 
Se supune la vot amendamentul dl. viceprimar Bobouţanu Dan, care se aprobă în 

unanimitate. 
 

Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii la votarea 
pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-6 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.310/2013 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 8 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăţii 

consilierilor în func ţie). Proiect de hotărâre privind stabilirea tarifelor în vederea închirierii 
unor spaţii din cadrul Casei de Cultură a municipiului Hunedoara, pe anul 2014. 

           -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
- d-nei Noghiţă Luminiţa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Artean Mircea care prezintă raportul comisiei de cultură–aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii la votarea pe 

articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.311/2013 se aprob ă în unanimitate. 
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A părăsit sala de şedinţă dl. consilier Muzsic Robert, numărul consilierilor locali 
prezenţi este de 18 în momentul de faţă. 

 
La punctul 9 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăţii 

consilierilor în func ţie). Proiect de hotărâre privind stabilirea de taxe, pe anul 2014, pentru 
serviciile prestate la Starea Civila - “Casa Căsătoriilor”. 
             -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-nei Noghiţă Luminiţa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Artean Mircea care prezintă raportul comisiei de cultură–aviz favorabil 

 
Se dă cuvântul dl. consilieri. 
 
Dl. viceprimar Bobou ţanu Dan : 
„Am un amendament la art.3 - Sunt  scutiţi de taxele prevăzute la art.1 şi art.2, 

următoarele categorii de persoane, să fie trecut un aliniat noi, dacă ambii soţi sunt şomeri sau dacă 
avem de a face cu cazuri sociale, înregistrate la primăria Hunedoara.” 

 
 
Se supune la vot amendamentul dl. viceprimar Bobouţanu Dan, care se aprobă în 

unanimitate. 
 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-11 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.312/2013 se aprob ă în unanimitate. 
 
A sosit în sala de şedinţă dl. consilier Muzsic Robert, numărul consilierilor locali 

prezenţi este de 19 în momentul de faţă. 

La punctul 10 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăţii 
consilierilor în func ţie).   Proiect de hotărâre privind stabilirea taxelor de închiriere a căminelor 
culturale din municipiul Hunedoara, pe anul 2014. 
             -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-nei Noghiţă Luminiţa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Artean Mircea care prezintă raportul comisiei de cultură–aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii la votarea pe 

articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate  
Art.1-3 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.313/2013 se aprob ă în unanimitate. 
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La punctul 11 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăţii 
consilierilor în func ţie). Proiect de hotărâre privind stabilirea taxelor la Muzeul Castelul Corvinilor, 
pe anul 2014. 
             -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-nei Noghiţă Luminiţa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Artean Mircea care prezintă raportul comisiei de cultură–aviz favorabil 

 
În continuare se dă cuvântul dl. consilieri. 
 
Dl. Artean Mircea : 
„Comisia are aviz favorabil cu un amendament, la art.1, să se adauge după alin.3 un 

nou aliniat, elevii respectiv studenţii domiciliaţi în municipiul Hunedoara, sau care învaţă la instituţiile 
de învăţământ din municipiul Hunedoara, taxa să fie de un leu de persoană.” 

 
Se supune la vot amendamentul comisiei de cultură, care se aprobă în unanimitate. 
 
Dl. viceprimar Bobou ţanu Dan : 
„…pentru elevii şi studenţii care învaţă şi……..” 

 
Dl. Artean Mircea : 
„…care învaţă şi domiciliază în municipiul Hunedoara.” 
 
Dl. secretar Aurel Ra ţă-Bugnariu:  
„Mă văd nevoit să vă spun că nu voi viza hotărârea, motivat de faptul că în legea 

educaţiei naţionale, prevede o reducere de 75%, nu mai mult faţă de tariful normal care este la 
adult.” 

 
Dl. Magaon Jane : 
„Oricum este mai mult de 75%, 25 de lei pentru o persoană adultă, iar 5 lei pentru 

elevi, e 20%. 20 din 100 rămâne 80, reducerea.” 
 
Dl. Farca ş Ladislau : 
„Nu poate să fie mai mare de 75%.” 

 
Dl. Magaon Jane : 
„Păi acum e 80%.” 
 
Dl. Farca ş Ladislau : 
„Dar trebuie să fie sub 75%.” 
 
Dl. secretar Aurel Ra ţă-Bugnariu:  
„Atenţie. Haideţi să cădem pe lege, 75%, este legea educaţiei naţionale.” 
 
Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă.  
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Dl. primar Arion Viorel : 
„Trebuie reformulat, să stabilim un număr de zile în care să fie ziua porţilor deschise, 

pentru elevii şi studenţii din municipiul Hunedoara, şi stabilim un număr de zile. 30 de zile pe an.” 
 
Dl. Voinia Claudiu : 
„Există acea Săptămână Altfel…” 
 
Dl. primar Arion Viorel : 
„Aceea e oricum…” 
 
Dl. secretar Aurel Ra ţă-Bugnariu:  
„Da, aceea se poate…” 
 
Dl. Magaon Jane : 
„…sărbătorile religioase care sunt stabilite…” 
 
Dl. secretar Aurel Ra ţă-Bugnariu:  
„Mie îmi pare rău că nu sunt iniţiatorii aici, ca să dea ei explicaţii, nu noi…” 
 
Dl. Magaon Jane : 
„…6 lei ar fi normal…” 
 
Dl. primar Arion Viorel : 
„…şi atunci să modificăm la elevi la 6 lei?” 
 
Dl. viceprimar Bobou ţanu Dan : 
„…nu poţi, se măreşte…” 
 
Dl. secretar Aurel Ra ţă-Bugnariu:  
„…sau reducerea la adulţi…” 
 
Dl. Magaon Jane : 
„…la adulţi la 20 de lei, şi atunci se încadrează…” 
 
Dl. secretar Aurel Ra ţă-Bugnariu:  
„…dacă reduci la adulţi, reduci 75%, rămâne 5 lei.” 
 
Dl. director juridic Spiridon Pantelimon : 
„Modificăm cadrul legal de la legea educaţiei, ceea ce e greşit…” 
 
Dl. viceprimar Bobou ţanu Dan : 
„Nu are legătură una cu alta, pe noi ne interesează să păstrăm la adulţi, nu să 

reducem …. şi atunci rămâne propunerea aceea cu porţile deschise, pentru elevii şi studenţii din 
municipiul Hunedoara.” 
 

Dl. secretar Aurel Ra ţă-Bugnariu:  
„…pe vacanţe să le luăm, cele 30 de zile. Propuneţi dl. director, pentru că ştiţi când 

sunt vacanţele.” 
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Dl. Voinia Claudiu : 
„Propun în Săptămâna Altfel, care este înainte de Paşti, şi în perioada vacanţelor 

şcolare, câte o săptămână în fiecare vacanţă şcolară.” 
 
Dl. secretar Aurel Ra ţă-Bugnariu:  
„…vacanţă şcolară, Ziua Porţilor Deschise pentru elevi şi studenţi, cu domiciliul în 

municipiul Hunedoara…” 
 
Dl. Rusu Constantin : 
„…..sau care învaţă.” 
 
Dl. secretar Aurel Ra ţă-Bugnariu:  
„…sau care învaţă.” 
 
Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă.  
 
Dl. Mărginean Alexandru : 
„Dl. Artean, o rugăminte, vă menţineţi amendamentul?” 
 
Dl. Artean Mircea : 
„A trecut, dar a sărit dl. secretar, nu putem să…” 
 
Dl. secretar Aurel Ra ţă-Bugnariu:  
„…îmi pare rău, dar nu am fost…” 
 
Dl. viceprimar Bobou ţanu Dan : 
„Decât 5 lei, mai bine gratis în anumite perioade..” 
 
Dl. Artean Mircea : 
„Nu am nimic împotrivă.” 
 
Dl. Mărginean Alexandru : 
„Vă retrageţi amendamentul?” 
 
Dl. Artean Mircea : 
„Da.” 
 
Dl. primar Arion Viorel : 
„Se reformulează.” 
 
Dl. Mărginean Alexandru : 
„S-a retras amendamentul dl. Artean şi dăm cuvântul dl. Voinia, pentru a formula 

amendamentul.” 
 

Dl. Voinia Claudiu : 
„…intrare gratuită în perioada Săptămânii Altfel şi minim câte o săptămână în perioada 

vacanţelor şcolare, iarnă, primăvară, vară……. 
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Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 
poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă.  

 
Dl. Muzsic Robert : 
„…pentru elevi şi studenţi care studiază.” 
 
Dl. Mărginean Alexandru : 
„…şi carnetele vizate…” 
 
Dl. Voinia Claudiu : 
„…intrarea valabilă cu carnetele vizate pe anul şcolar în curs.” 
 
Se supune la vot amendamentul dl. consilier Voinia, care se aprobă în unanimitate. 
 

 
A părăsit sala de şedinţă dna consilier Olariu Nicoleta, numărul consilierilor locali 

prezenţi este de 18 în momentul de faţă. 
 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate  
Art.1-13 se aprobă în unanimitate.  

                     Hotărârea nr.314/2013 se aprob ă în unanimitate 
 

A părăsit sala de şedinţă dl. consilier Rusu Constantin, numărul consilierilor locali 
prezenţi este de 17 în momentul de faţă. 
 

La punctul 12 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăţii 
consilierilor în func ţie). Proiect de hotărâre privind stabilirea tarifelor pentru atribuirea locurilor de 
înhumare din cimitirul "Valea Seacă" aflat în administrarea Consiliul local al municipiului Hunedoara 
şi a taxei de folosire a capelei, pe anul 2014. 
             -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-nei Noghiţă Luminiţa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-nei  Mornea Maria care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerţ–aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii la votarea pe 

articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate  
Art.1-6 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.315/2013 se aprob ă în unanimitate. 

 
La punctul 13 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăţii 

consilierilor în func ţie).  Proiect de hotărâre privind stabilirea unor taxe şi tarife aplicate de către  
Serviciul public „Bazinul de Înot” Hunedoara, pe anul 2014. 
             -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-nei Noghiţă Luminiţa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-nei  Mornea Maria care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
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- d-lui Artean Mircea care prezintă raportul comisiei de cultură–aviz favorabil 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii la votarea pe 
articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate  
Art.1-4 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.316/2013 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 14 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func ţie). Proiect de hotărâre pentru aprobarea Regulamentului  privind condiţiile în 
care se realizează accesul pe proprietatea publică sau privată a municipiului Hunedoara în vederea 
instalării, întreţinerii, înlocuirii sau mutării reţelelor de comunicaţii electronice sau a elementelor de 
infrastructură necesare susţinerii acestora, modul de utilizare partajată a elementelor de 
infrastructură, precum şi măsurile privind construirea de reţele de comunicaţii electronice. 
             -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-nei Noghiţă Luminiţa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-nei  Mornea Maria care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Magaon Jane care prezintă raportul comisiei de urbanism–aviz favorabil 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerţ–aviz favorabil 
- d-lui Artean Mircea care prezintă raportul comisiei de cultură–aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii la votarea pe 

articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.317/2013 se aprob ă în unanimitate. 
 
A părăsit sala de şedinţă dl. consilier Crişan Ovidiu, numărul consilierilor locali prezenţi 

este de 16 în momentul de faţă. 
 

La punctul 15 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăţii 
consilierilor în func ţie).  Proiect de hotărâre privind  scoaterea  din  evidenţa  fiscală  a  
persoanelor  fizice  aflate  în  stare  de  insolvabilitate şi decedate. 
              -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-nei Noghiţă Luminiţa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-nei  Mornea Maria care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Magaon Jane care prezintă raportul comisiei de urbanism–aviz favorabil 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerţ–aviz favorabil 
- d-lui Artean Mircea care prezintă raportul comisiei de cultură–aviz favorabil 

 
În continuare se dă cuvântul dl. consilieri. 
 
Dna Mornea Maria : 
„O întrebare. Cum s-a ajuns la sumele acestea? Cum s-a ajuns la faptul că nu s-au 

încasat sumele respective…au deceda şi acum sunt în stare de insolvabilitate.” 
 
Dl. secretar Aurel Ra ţă-Bugnariu:  
„Procedura s-a făcut, dna consilier, dar nu a ai avut ce să iei…” 
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Dna Mornea Maria : 
„…dacă au fost amenzi e în regulă, dar…dacă e vorba de impozite şi taxe care au…” 
 
Dl. secretar Aurel Ra ţă-Bugnariu:  
„…numai amenzi sunt…” 
 
Dna Mornea Maria : 
„…atunci e OK.” 

 
A sosit în sala de şedinţă dl. consilier Crişan Ovidiu, numărul consilierilor locali 

prezenţi este de 17 în momentul de faţă. 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii la votarea pe 
articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-2 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.318/2013 se aprob ă în unanimitate. 
 
A părăsit sala de şedinţă dl. consilier Palcău Ciprian, numărul consilierilor locali 

prezenţi este de 16 în momentul de faţă. 
 

La punctul 16 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăţii 
consilierilor în func ţie).   Proiect de hotărâre privind  acordarea de scutiri la plată impozitului pe 
clădire  pentru  imobilul situat în municipiul Hunedoara, Bd.1848, Nr.19B, proprietatea Fundaţiei 
Misionar Crestina Iosua. 
             -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-nei Noghiţă Luminiţa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-nei  Mornea Maria care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii la votarea pe 

articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate 
Art.1-2 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.319/2013 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 17 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func ţie). Proiect de hotărâre privind aprobarea prelungirii duratei contractelor de 
închiriere având ca obiect bunurile aflate în domeniul public al municipiului Hunedoara şi date în 
administrarea Serviciului Public Administraţia Pieţelor, Târgurilor şi  Oboarelor din municipiul 
Hunedoara. 
              -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-nei Noghiţă Luminiţa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-nei  Mornea Maria care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii la votarea pe 

articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.320/2013 se aprob ă în unanimitate. 
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La punctul 18 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func ţie). Proiect de hotărâre privind  aprobarea listei de repartizare a unor locuinţe 
pentru tineri, destinate închirierii, situate în municipiul Hunedoara, Str. Cîmpului, nr.4, bl.6. 
             -     d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-nei Noghiţă Luminiţa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-nei  Mornea Maria care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Artean Mircea care prezintă raportul comisiei de cultură–aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii la votarea pe 

articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate 
Art.1-4 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.321/2013 se aprob ă în unanimitate. 
 
A sosit în sala de şedinţă dl. consilier Palcău Ciprian, numărul consilierilor locali 

prezenţi este de 17 în momentul de faţă. 
 

La punctul 19 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 
consilierilor în func ţie). Proiect de hotărâre privind  repartizarea unei locuinţe cu chirie din fondul 
locativ de stat, situată în municipiul Hunedoara. 
               -   d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-nei Noghiţă Luminiţa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-nei  Mornea Maria care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Magaon Jane care prezintă raportul comisiei de urbanism–aviz favorabil 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerţ–aviz favorabil 
- d-lui Artean Mircea care prezintă raportul comisiei de cultură–aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii la votarea pe 

articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.322/2013 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 20 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func ţie). Proiect de hotărâre privind repartizarea unor locuinţe de necesitate, 
situate în municipiul Hunedoara.  

- d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
- d-nei Noghiţă Luminiţa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-nei  Mornea Maria care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Magaon Jane care prezintă raportul comisiei de urbanism–aviz favorabil 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerţ–aviz favorabil 
- d-lui Artean Mircea care prezintă raportul comisiei de cultură–aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii la votarea pe 

articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.323/2013 se aprob ă în unanimitate. 
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 La punctul 21 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 
consilierilor în func ţie).  Proiect de hotărâre privind repartizarea unei locuinţe sociale, situată în 
municipiul Hunedoara. 

- d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
- d-nei Noghiţă Luminiţa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-nei  Mornea Maria care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Magaon Jane care prezintă raportul comisiei de urbanism–aviz favorabil 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerţ–aviz favorabil 
- d-lui Artean Mircea care prezintă raportul comisiei de cultură–aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii la votarea pe 

articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.324/2013 se aprob ă în unanimitate. 

 
La punctul 22 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func ţie).  Proiect de hotărâre privind vânzarea locuinţei convenabile, situată în 
Municipiul Hunedoara, Str. Ştrandului, nr. 1, bl. L2, sc. B, ap. 35, parter. 

- d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
- d-nei Noghiţă Luminiţa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-nei  Mornea Maria care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Magaon Jane care prezintă raportul comisiei de urbanism–aviz favorabil 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerţ–aviz favorabil 
- d-lui Artean Mircea care prezintă raportul comisiei de cultură–aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii la votarea pe 

articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate 
Art.1-5 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.325/2013 se aprob ă în unanimitate. 

 
La punctul 23 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăţii 

consilierilor în func ţie). Proiect de hotărâre privind aprobarea fondului anual alocat  din bugetul 
local al municipiului Hunedoara pentru finanţarea proiectelor de interes public,  precum şi a  
Programului local pentru finanţarea nerambursabilă a activităţilor non profit  de interes general pe 
anul 2014. 

- d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
- d-nei Noghiţă Luminiţa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-nei  Mornea Maria care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Artean Mircea care prezintă raportul comisiei de cultură–aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii la votarea pe 

articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.326/2013 se aprob ă în unanimitate. 
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La punctul 24 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăţii 
consilierilor prezen ţi). Proiect de hotărâre pentru modificarea şi completarea Anexei nr.2 din 
Hotărârea  Consiliului Local nr.141/2012 privind aprobarea Regulamentului de funcţionare al 
comisiei tehnice de amenajare a teritoriului şi urbanism de pe lângă Consiliul local al municipiului 
Hunedoara, precum şi reorganizarea acestei comisii, cu modificările şi completările ulterioare. 

- d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
- d-nei  Mornea Maria care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Magaon Jane care prezintă raportul comisiei de urbanism–aviz favorabil 

 
În continuare se dă cuvântul dl. consilieri. 

 
Dl. Magaon Jane : 
„Ca preşedinte al comisiei de urbanism, aş vrea să cunosc şi eu aceşti membri, în 

special arhitecţii, să ştim pe cine votăm.” 
 
Dl. secretar Aurel Ra ţă-Bugnariu:  
„Dna Oprişiu, la prima şedinţă să-l invitaţi şi pe dl. consilier Magaon, ca să-i 

cunoască.” 
 
Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă.  
 

Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii la votarea 
pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate 
Având în vedere faptul că art. 1 din cadrul proiectului de hotărâre are caracter 

individual (cu privire la persoane) votul va fi secret. Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea 
voturilor şi încheierea procesului-verbal de către comisia de validare. 

Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din Legea 
administraţiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările ulterioare, 
aprobată prin Hotărârea nr.120/2012 a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara, în următoarea 
componenţă: 

                  1. Fărcaş Bianca - Magdalena - preşedinte 

2. Radu Carolina - secretar 
3. Takacs Aranka - membru 
4. Noghiţă Luminiţa – Marinela - membru 
5. Muzsic Robert Eugen - membru 

 
 Procedând la numărarea buletinelor de privind reorganizarea comisiei tehnice de 

amenajare a teritoriului şi urbanism de pe lângă Consiliul local al municipiului Hunedoara, a 
constatat următoarele: 

 

Preşedinte:  Viorel Arion  - Primar 17 voturi “pentru”             

Secretar:  Oprişiu Corina - dir. executiv – Direcţia A.T.P.U.  17 voturi 
“pentru”             
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Membrii:        Dragotă Iosif - consilier – Birou Urbanism 17 voturi “pentru”             

 Bilei Lucian  - consilier - Birou Urbanism 17 voturi “pentru”             

 Moise Iulica Dorina - consilier - Birou Urbanism 17 voturi “pentru”             

 Botizan Ioan  - consilier – Compartiment mediu 17 voturi “pentru”            

 Bălos Angelica - consilier - Direcţia judeţeană pentru Cultură şi                                                                       
Patrimoniu Cultural – Naţional Hunedoara 17 
voturi “pentru”             

 Dragotă Maria - inginer - sc „APA PROD” sa - CO Hunedoara 17 
voturi “pentru”             

 Rugescu Alexandru - arhitect – Ordinul Arhitecţilor din România; Filiala 
Hunedoara 17 voturi “pentru”             

 Enyedi Dan  - arhitect – Ordinul Arhitecţilor din România; Filiala 
Hunedoara 17 voturi “pentru”             

 Crîng Cornel - arhitect – Ordinul Arhitecţilor din România; Filiala 
Hunedoara 17 voturi “pentru”             

 Dan Octavian Mihăilă - arhitect – Ordinul Arhitecţilor din România; Filiala 
Hunedoara 17 voturi “pentru”             

 Popa Ilie - arhitect – Ordinul Arhitecţilor din România; Filiala 
Hunedoara 17 voturi “pentru”             

 
 

                În urma acestor rezultate, Comisia tehnică de amenajare a teritoriului şi urbanism 
de pe lângă Consiliul local al municipiului Hunedoara, este următoarea: 

 
Preşedinte:  Viorel Arion  - Primar 

Secretar:  Oprişiu Corina - dir. executiv – Direcţia A.T.P.U. 

Membrii:        Dragotă Iosif - consilier – Birou Urbanism  

 Bilei Lucian  - consilier - Birou Urbanism  

 Moise Iulica Dorina - consilier - Birou Urbanism  

 Botizan Ioan  - consilier – Compartiment mediu 

 Bălos Angelica - consilier - Direcţia judeţeană pentru Cultură şi                                            
Patrimoniu Cultural – Naţional Hunedoara 

 Dragotă Maria - inginer - sc „APA PROD” sa - CO Hunedoara 

 Rugescu Alexandru - arhitect – Ordinul Arhitecţilor din România; Filiala 
Hunedoara 

 Enyedi Dan  - arhitect – Ordinul Arhitecţilor din România; Filiala 
Hunedoara 

 Crîng Cornel - arhitect – Ordinul Arhitecţilor din România; Filiala 
Hunedoara 

 Dan Octavian Mihăilă - arhitect – Ordinul Arhitecţilor din România; Filiala 
Hunedoara 
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 Popa Ilie - arhitect – Ordinul Arhitecţilor din România; Filiala 
Hunedoara 

 
A sosit în sala de şedinţă dna consilier Olariu Nicoleta şi părăseşte sala de şedinţă dl. 

consilier Artean Mircea, numărul consilierilor locali prezenţi este de 17 în momentul de faţă. 
 
Art.2-3 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.327/2013 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 25 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăţii 

consilierilor în func ţie). Proiect de hotărâre privind aprobarea raportului informării şi consultării 
publicului şi aprobarea planului urbanistic de detaliu „Extindere şi modernizare spaţiu comercial, 
service auto şi împrejmuire proprietate cu gard ornamental” str. Mureşului f.n., municipiul 
Hunedoara. 

- d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
- d-lui Magaon Jane care prezintă raportul comisiei de urbanism–aviz favorabil 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerţ–aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii la votarea pe 

articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate 
Art.1-4 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.328/2013 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 26 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăţii 

consilierilor în func ţie). Proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii unui Protocol de 
colaborare între Municipiul Hunedoara şi Centrul Naţional „România Digitală”. 

- d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
- d-nei Noghiţă Luminiţa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-nei  Mornea Maria care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 

 
În continuare se dă cuvântul dl. consilieri. 
 
Dna Mornea Maria : 
„Vreau să întreb care este costul primăriei în acest protocol?” 
 
Dl. director Spiridon Pantelimon : 
„Deocamdată se încheie acest protocol, urmează ca după aceea să se stabilească, 

după cum aţi văzut în cadrul protocolului, să se stabilească ceea ce dvs. solicitaţi acolo, acesta este 
primul pas.” 
 

Dna Mornea Maria : 
                     „Alte oferte pentru e-guvernare nu sunt? Sunt transmiteri de date, din ce am citit eu, 
sau nu am înţeles bine? Am înţeles bine?” 
 

Dl. director Spiridon Pantelimon : 
                     „Da, e corect.” 
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Dna Mornea Maria : 
                     „Deci transmiteri de date făcute de către primărie către e-guvernare, care trebuie să se 
armonizeze în primărie…” 
 

Dl. director Spiridon Pantelimon : 
                     „…este la nivel de ţară.” 
 

Dna Mornea Maria : 
                     „Altă ofertă mai bună ca şi aceasta, nu este?” 
 

Dl. director Spiridon Pantelimon : 
                     „Doar asta am primit, noi i-am dat curs…” 
 

Dl. secretar Aurel Ra ţă-Bugnariu : 
„Este singura firmă…” 

 
Dl. director Spiridon Pantelimon : 

                     „…noi nu am mai avut alte oferte în sensul acesta…” 
 

Dl. secretar Aurel Ra ţă-Bugnariu : 
                     „Se încadrează în prevederile Ordonanţei de urgenţă nr.49/2004.” 
 

Dl. director Spiridon Pantelimon : 
                     „…lucrează pe e-administraţie la nivel de întreaga ţară, asta este tot ce vă putem 
spune.” 
 

Dna Mornea Maria : 
                     „Deci vom plăti cât ne cer, nu?” 
 

Dl. director Spiridon Pantelimon : 
                     „Nu. Urmează să se stabilească, dna consilier, vă rog frumos, scrie clar în protocol. 
Deocamdată e un simplu protocol.” 
 

Dna Mornea Maria : 
                     „Bine.” 
 

Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii la votarea 
pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.329/2013 se aprob ă în unanimitate. 

 
La punctul 27 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func ţie). Proiect de hotărâre privind încetarea prin acordul părţilor a contractului de 
comodat nr.217/11.03.2013, pentru spaţiul situat în Municipiul Hunedoara, str. C. Brâncuşi bl. X2, 
camera 53, aflat în domeniul privat al Municipiului Hunedoara. 

- d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
- d-nei Noghiţă Luminiţa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-nei  Mornea Maria care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
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- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerţ–aviz favorabil 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii la votarea pe 
articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate 
Art.1-2 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.330/2013 se aprob ă în unanimitate. 

 
La punctul 28 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func ţie).Proiect de hotărâre privind încetarea prin acordul părţilor a contractului de 
închiriere nr.1042/19.06.2013, pentru spaţiul situat în Municipiul Hunedoara, str. N. Bălcescu nr.1, 
înscris în CF nr.60026-C1-U46, nr. cadastral 2568-C1-U5, aflat în domeniul privat al Municipiului 
Hunedoara. 

- d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
- d-nei Noghiţă Luminiţa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-nei  Mornea Maria care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerţ–aviz favorabil 

 
În continuare se dă cuvântul dl. consilieri. 
 
Dl. viceprimar Bobou ţanu Dan : 
„O întrebare. Menţionăm că nu există debite restanţe pentru spaţiul menţionat mai sus, 

şi chirie şi taxe comune? Nu au nici o datorie?” 
 
Dna Opri şiu Corina : 
„Nu au datorii.” 

 
Dl. viceprimar Bobou ţanu Dan : 

                     „Nici cele de pe Brâncuşi, de mai înainte?” 
 

Dna Opri şiu Corina : 
                     „Nu.” 
 

Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii la votarea 
pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate 
Art.1-2 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.331/2013 se aprob ă în unanimitate. 

 
La punctul 29 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func ţie). Proiect de hotărâre privind aprobarea vânzării prin licitaţie publică a  
spaţiului situat  în  municipiul Hunedoara, str. N. Bălcescu nr.1, înregistrat în C.F. Hunedoara 
nr.60026-C1-U46, nr.cadastral 2568-C1-U5, în suprafaţă utilă de 20 mp, cotă părţi comune 12,8 
mp, cotă teren 8,4 mp, aflat în domeniul privat al municipiului Hunedoara. 

- d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
- d-nei Noghiţă Luminiţa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-nei  Mornea Maria care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Magaon Jane care prezintă raportul comisiei de urbanism–aviz favorabil 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerţ–aviz favorabil 



33 
 

 
În continuare se dă cuvântul dl. consilieri. 

 
Dna Mornea Maria : 
„Vreau să întreb. De ce vânzarea se face cu plata în rate?” 
 
Dl. secretar Aurel Ra ţă-Bugnariu : 
„Cine a cerut vânzarea a cerut cu plata în rate.” 
 
Dl. director Spiridon Pantelimon : 

                     „Există un avans iar restul sumei, cu plata în rate.” 
 
Dna Mornea Maria : 
„Vânzarea spaţiului se va efectua cu  plata unui avans în sumă de 1.500 lei, restul 

sumei  urmând a fi achitată în rate, pe o perioadă de 24 luni. Asta e întrebarea mea, de ce în rate?” 
 
Dl. secretar Aurel Ra ţă-Bugnariu : 
„Pentru că se poate, este legal.” 
 
Dna Mornea Maria : 
„Ştiu că se poate, dar nu se poate vinde, dacă licitaţia se face…se ştie cine o 

cumpără?” 
 
Dl. secretar Aurel Ra ţă-Bugnariu : 
„Cine se înscrie la licitaţie, poate să se înscrie nu numai cel care a cerut, care a fost 

chiriaşul înainte.” 
 
Dl. director Spiridon Pantelimon : 

                     „Dna consilier, cine vrea să achite, poate să achite. Este o facilitate, cine nu are 
posibilitatea, achită în 24 de luni.” 

 
Dna Mornea Maria : 
„Urmează cealaltă hotărâre unde nu e  cu plata în rate.” 
 
Dl. secretar Aurel Ra ţă-Bugnariu : 
„Dacă nu au cerut.” 

 
Dl. director Spiridon Pantelimon : 

                     „Dacă a existat solicitarea, noi am introdus în hotărâre.” 
 
Dna Mornea Maria : 
„Dacă se face cu plata în rate, vă rog un amendament, să plătească şi o dobândă.” 
 
Dl. secretar Aurel Ra ţă-Bugnariu : 
„Dna consilier, noi nu încasăm dobânzi, noi nici nu putem face conturi purtătoare de 

dobânzi, nu putem încasa dobânzi…” 
 
Dna Mornea Maria : 
„Să fie cuprinsă în sumă.” 
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Dl. director Spiridon Pantelimon : 

                     „S-a făcut un raport de evaluare, nu putem să cuprindem noi…” 
 
Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă.  
 

Dl. viceprimar Bobou ţanu Dan : 
„…acele încăperi sunt deteriorate.” 
 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate.  
Având în vedere faptul că art. 4 din cadrul proiectului de hotărâre are caracter 

individual (cu privire la persoane) votul va fi secret. Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea 
voturilor şi încheierea procesului-verbal de către comisia de validare. 

Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din Legea 
administraţiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările ulterioare, 
aprobată prin Hotărârea nr.120/2012 a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara, în următoarea 
componenţă: 

                 1. Fărcaş Bianca - Magdalena - preşedinte 

2. Radu Carolina - secretar 
3. Takacs Aranka - membru 
4. Noghiţă Luminiţa – Marinela - membru 
5. Muzsic Robert Eugen - membru 

 
                      Procedând la numărarea buletinelor de vot privind stabilirea comisiei în vederea 
organizării şi desfăşurării  licitaţiei publice pentru vânzarea spaţiului situat  în  municipiul 
Hunedoara, str. N. Bălcescu nr.1, înregistrat în C.F. Hunedoara nr.60026-C1-U46, nr.cadastral 
2568-C1-U5, în suprafaţă utilă de 20 mp, cotă părţi comune 12,8 mp, cotă teren 8,4 mp, aflat în 
domeniul privat al municipiului Hunedoara a constatat următoarele: 
 
Demeter Ladislau – Director tehnic - preşedinte 17 voturi “pentru”             
Pahonțu Cristina Marcela -  inspector Compartiment concesiuni, închirieri  - membru 17 voturi 
“pentru”             
Popa Aurelia - Anişoara – Director executiv adjunct – membru 17 voturi “pentru”             
Gherghina Horia – consilier Compartiment Dezvoltare Durabilă  - membru 17 voturi “pentru”             
Preda Camelia – consilier juridic Serviciul Fond Locativ - membru  17 voturi “pentru”             
                                                                    

În urma acestor rezultate, comisia în vederea organizării şi desfăşurării  licitaţiei 
publice pentru vânzarea imobilului menţionat mai sus,  este următoarea: 

 
                 Demeter Ladislau – Director tehnic - preşedinte; 
                 Pahonțu Cristina Marcela -  inspector Compartiment concesiuni, închirieri  - membru; 
                 Popa Aurelia - Anişoara – Director executiv adjunct – membru; 
                 Gherghina Horia – consilier Compartiment Dezvoltare Durabilă  - membru. 

      Preda Camelia – consilier juridic Serviciul Fond Locativ - membru . 
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Procedând la numărarea buletinelor de vot privind stabilirea membrilor de rezerv ă a 

comisiei în vederea organizării şi desfăşurării  licitaţiei publice pentru vânzarea spaţiului menţionat 
mai sus, a constatat următoarele: 

 
Leu Mihai – administrator public – preşedinte de rezervă 17 voturi “pentru”   

     Leştaru Daniela Carmen – şef Biroul Impozite şi taxe locale – membru rezervă 17 voturi “pentru”   
David  Camelia – consilier juridic Direcţia de Asistenţă Socială - membru rezervă 17 voturi 

“pentru”   
 

                    În urma acestor rezultate, comisia în vederea organizării şi desfăşurării  licitaţiei 
publice pentru vânzarea spaţiului menţionat mai sus,  este următoarea: 
                                                                                                                                   

          Leu Mihai – administrator public – preşedinte de rezervă;  
    Leştaru Daniela Carmen – şef Biroul Impozite şi taxe locale – membru rezervă; 

          David  Camelia – consilier juridic Direcţia de Asistenţă Socială - membru rezervă.  

Art.5-8 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.332/2013 se aprob ă în unanimitate. 

 
La punctul 30 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func ţie). Proiect de hotărâre privind aprobarea vânzării prin licitaţie publică  a 
spaţiului situat în municipiul Hunedoara , str. N. Bălcescu nr.1, înscris în C.F. Hunedoara nr. 60026-
C1-U63 , nr. cadastral 2568-C1-U26, în suprafaţă utilă de 25,51 mp, cotă părţi comune 16,4 mp, 
cotă teren 10,7 mp  aflat în domeniul privat al municipiului Hunedoara. 

- d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
- d-nei Noghiţă Luminiţa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-nei  Mornea Maria care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Magaon Jane care prezintă raportul comisiei de urbanism–aviz favorabil 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerţ–aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii la votarea pe 

articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate.  
Având în vedere faptul că art. 4 din cadrul proiectului de hotărâre are caracter 

individual (cu privire la persoane) votul va fi secret. Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea 
voturilor şi încheierea procesului-verbal de către comisia de validare. 

Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din Legea 
administraţiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările ulterioare, 
aprobată prin Hotărârea nr.120/2012 a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara, în următoarea 
componenţă: 

                1. Fărcaş Bianca - Magdalena - preşedinte 

2. Radu Carolina - secretar 
3. Takacs Aranka - membru 
4. Noghiţă Luminiţa – Marinela - membru 
5. Muzsic Robert Eugen - membru 
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                      Procedând la numărarea buletinelor de vot privind stabilirea comisiei în vederea 
organizării şi desfăşurării  licitaţiei publice pentru vânzarea spaţiului situat în municipiul Hunedoara, 
str. N. Bălcescu nr.1, înscris în C.F. Hunedoara nr. 60026-C1-U63, nr. cadastral 2568-C1-U26, în 
suprafaţă utilă de 25,51 mp, cotă părţi comune 16,4 mp, cotă teren 10,7 mp  aflat în domeniul privat 
al municipiului Hunedoara, a constatat următoarele: 
 
Demeter Ladislau – Director tehnic - preşedinte 17 voturi “pentru”             
Pahonțu Cristina Marcela -  inspector Compartiment concesiuni, închirieri  - membru 17 voturi 
“pentru”             
Popa Aurelia - Anişoara – Director executiv adjunct – membru 17 voturi “pentru”             
Gherghina Horia – consilier Compartiment Dezvoltare Durabilă  - membru 17 voturi “pentru”             
Preda Camelia – consilier juridic Serviciul Fond Locativ - membru  17 voturi “pentru”             
                                                                    

În urma acestor rezultate, comisia în vederea organizării şi desfăşurării  licitaţiei 
publice pentru vânzarea imobilului menţionat mai sus,  este următoarea: 

 
                 Demeter Ladislau – Director tehnic - preşedinte; 
                 Pahonțu Cristina Marcela -  inspector Compartiment concesiuni, închirieri  - membru; 
                 Popa Aurelia - Anişoara – Director executiv adjunct – membru; 
                 Gherghina Horia – consilier Compartiment Dezvoltare Durabilă  - membru. 

      Preda Camelia – consilier juridic Serviciul Fond Locativ - membru . 
 
 

Procedând la numărarea buletinelor de vot privind stabilirea membrilor de rezerv ă a 
comisiei în vederea organizării şi desfăşurării  licitaţiei publice pentru vânzarea spaţiului menţionat 
mai sus, a constatat următoarele: 

 
Leu Mihai – administrator public – preşedinte de rezervă 17 voturi “pentru”   

     Leştaru Daniela Carmen – şef Biroul Impozite şi taxe locale – membru rezervă 17 voturi “pentru”   
David  Camelia – consilier juridic Direcţia de Asistenţă Socială - membru rezervă 17 voturi 

“pentru”   
 

                    În urma acestor rezultate, comisia în vederea organizării şi desfăşurării  licitaţiei 
publice pentru vânzarea spaţiului menţionat mai sus,  este următoarea: 
                                                                                                                                   

 
         Leu Mihai – administrator public – preşedinte de rezervă;  

   Leştaru Daniela Carmen – şef Biroul Impozite şi taxe locale – membru rezervă; 
              David  Camelia – consilier juridic Direcţia de Asistenţă Socială - membru rezervă.  
 

A părăsit sala de şedinţă dl. consilier  Crişan Ovidiu, numărul consilierilor locali 
prezenţi este de 16 în momentul de faţă. 

 
Art.5-7 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.333/2013 se aprob ă în unanimitate. 
 
A sosit în sala de şedinţă dl. consilier Crişan Ovidiu, numărul consilierilor locali 

prezenţi este de 17 în momentul de faţă. 
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La punctul 31 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 
consilierilor în func ţie). Proiect de hotărâre privind aprobarea trecerii unor imobile din domeniul 
public al municipiului Hunedoara în domeniul privat al municipiului Hunedoara . 

- d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
 
 

Dl. primar Viorel Arion:  
„Aş dori să informez pe dl. consilieri despre ce este vorba. Avem o solicitare din partea 

unui investitor austriac, care doreşte să concesioneze două terenuri, unul care are ca destinaţie o 
fabrică cu echipamente pentru vânătoare, iar altul la unitatea militară de la Vadu Dobrii, care ar 
urma să aibă ca destinaţie, poligon de tragere. Amândouă unităţile, la ora actuală reprezintă pentru 
noi doar costuri, cheltuim în jur de 10.000 de euro doar cu întreţinere şi pază. Rugămintea mea este 
să daţi curs la acest proiect de hotărâre. Vă mulţumesc.” 

 
- d-nei Noghiţă Luminiţa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-nei  Mornea Maria care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Magaon Jane care prezintă raportul comisiei de urbanism–aviz favorabil 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerţ–aviz favorabil 
- d-lui Artean Mircea care prezintă raportul comisiei de cultură–aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii la votarea pe 

articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate 
Art.1-2 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.334/2013 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 32 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func ţie).  Proiect de hotărâre privind modificarea inventarului bunurilor care aparţin 
domeniului public al Municipiului Hunedoara, însuşit prin Hotărârea Consiliului Local al Municipiului 
Hunedoara nr.73/1999, cu modificările şi completările ulterioare . 

- d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
- d-nei Noghiţă Luminiţa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-nei  Mornea Maria care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Magaon Jane care prezintă raportul comisiei de urbanism–aviz favorabil 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerţ–aviz favorabil 

 
În continuare se dă cuvântul dl. consilieri. 
 
Dna Mornea Maria:  
„O întrebare scurtă. Se preia bunurile de la Unitatea militară de la Hăşdat dar nu 

ştiu…şi cele de la Vadu Dobrii. Prin proiectul acesta de hotărâre, inventarierea bunurilor, sunt 
numai cele de la Unitatea militară de la Hăşdat, am văzut bine?” 

 
Dl. director Spiridon Pantelimon : 
„Nu se preia…” 
 
Dna Rusu Iliana : 
„…sunt în domeniul privat, poziţiile se abrogă, iar cele de la Hăşdat se modifică, şi 

valoarea inventarului…” 
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Dl. secretar Aurel Ra ţă-Bugnariu : 
„La lit. a, se modifică poziţiile care au fost, iar celelalte de la Hăşdat le scoatem din 

domeniul public şi le trecem în domeniul privat al municipiului.” 
 

 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.335/2013 se aprob ă în unanimitate. 

 
La punctul 33 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func ţie). Proiect de hotărâre privind aprobarea  modificării art. 1, alin.(2) din 
Hotărârea Consiliului Local al municipiului Hunedoara nr. 199/2013 privind aprobarea valorificării, 
prin vânzare la licitaţie publică, a utilajelor şi echipamentelor aferente centralei termice de cartier CT 
3, Micro VII,  strada Trandafirilor, din  municipiul Hunedoara, cu modificările ulterioare. 

- d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
- d-nei Noghiţă Luminiţa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-nei  Mornea Maria care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerţ–aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii la votarea pe 

articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.336/2013 se aprob ă în unanimitate. 

 
La punctul 34 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăţii 

consilierilor prezen ţi). Proiect de hotărâre privind aprobarea numărului anual şi a statului de funcţii 
pentru asistenţii personali ai persoanelor cu handicap grav din  Municipiul Hunedoara, pentru anul 
2014. 

- d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
- d-nei Noghiţă Luminiţa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-nei  Mornea Maria care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Magaon Jane care prezintă raportul comisiei de urbanism–aviz favorabil 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerţ–aviz favorabil 
- d-lui Artean Mircea care prezintă raportul comisiei de cultură–aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii la votarea pe 

articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate 
Art.1-4 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.337/2013 se aprob ă în unanimitate. 

 
La punctul 35 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func ţie).  Proiect de hotărâre privind darea în folosinţă cu titlu gratuit, pe termen 
limitat, a spaţiului în suprafaţă de 32 mp, situat în Municipiul Hunedoara, str. C. Brâncuşi, bl. X2, 
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camera 6, în favoarea  Asociaţiei Cadrelor  Militare în Rezervă şi Retragere Cerna – Municipiul 
Hunedoara. 

- d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
- d-nei Noghiţă Luminiţa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-nei  Mornea Maria care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Artean Mircea care prezintă raportul comisiei de cultură–aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii la votarea pe 

articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.338/2013 se aprob ă în unanimitate. 

 
La punctul 36 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func ţie). Proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii unor acte adiţionale la 
Contractele cadru de închiriere nr. 193/05.04.2012, nr. 194/05.04.2012, nr. 196/07.06.2012,  nr. 
197/07.06.2012 şi nr. 17667/220/28.03.2013. 

- d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
- d-nei Noghiţă Luminiţa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-nei  Mornea Maria care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Magaon Jane care prezintă raportul comisiei de urbanism–aviz favorabil 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerţ–aviz favorabil 
- d-lui Artean Mircea care prezintă raportul comisiei de cultură–aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii la votarea pe 

articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate 
Art.1-6 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.339/2013 se aprob ă în unanimitate. 

 
La punctul 37 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func ţie). Proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii unui act adiţional la 
Contractul de închiriere nr. 57/153/2011. 

- d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
- d-nei Noghiţă Luminiţa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-nei  Mornea Maria care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Magaon Jane care prezintă raportul comisiei de urbanism–aviz favorabil 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerţ–aviz favorabil 
- d-lui Artean Mircea care prezintă raportul comisiei de cultură–aviz favorabil 

 
A părăsit sala de şedinţă dna consilier  Radu Carolina, numărul consilierilor locali 

prezenţi este de 16 în momentul de faţă. 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii la votarea pe 
articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.340/2013 se aprob ă în unanimitate. 
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A sosit în sala de şedinţă dna consilier Radu Carolina, numărul consilierilor locali 
prezenţi este de 17 în momentul de faţă. 
 
 

La punctul 38 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 
consilierilor în func ţie). Proiect de hotărâre privind aprobarea prelungirii duratei contractelor de 
închiriere având ca obiect spaţiile cu altă destinaţie decât locuinţă si terenurile, aflate în domeniul 
public şi privat al municipiului Hunedoara. 

- d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
- d-nei Noghiţă Luminiţa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-nei  Mornea Maria care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Magaon Jane care prezintă raportul comisiei de urbanism–aviz favorabil 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerţ–aviz favorabil 
- d-lui Artean Mircea care prezintă raportul comisiei de cultură–aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii la votarea pe 

articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate 
Art.1-4 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.341/2013 se aprob ă în unanimitate. 

 
La punctul 39 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adoptă cu votul a 2/3 din numărul 

consilierilor în funcţie).  Proiect de hotărâre privind aprobarea atribuirii în folosinţă gratuită a unor 
culoare de înot din cadrul Complexului Sportiv „Michael Klein” Hunedoara – Bazinul de Înot, în 
favoarea Clubului Sportiv Şcolar Hunedoara, pentru desfăşurarea unor activităţi de performanţă. 

- d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
- d-nei Noghiţă Luminiţa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-nei  Mornea Maria care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerţ–aviz favorabil 
- d-lui Artean Mircea care prezintă raportul comisiei de cultură–aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii la votarea pe 

articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate 
Art.1-4 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.342/2013 se aprob ă în unanimitate. 

 
La punctul 40 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func ţie). Proiect de hotărâre privind acceptarea donaţiei propuse de către 
S.C.”RAMIAR ACTIV” S.R.L, având ca obiect  autospecializata marca Roman 10215, cu numărul 
de înmatriculare  HD – 03 – RVU. 

- d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
- d-nei Noghiţă Luminiţa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-nei  Mornea Maria care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerţ–aviz favorabil 
- d-lui Artean Mircea care prezintă raportul comisiei de cultură–aviz favorabil 

 
În continuare se dă cuvântul dl. consilieri. 
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Dl. Magaon Jane:  
„O întrebare. Nu ne încărcăm cu această maşină cu care până la urmă nu o să putem 

face nimic cu ea, mie mi se pare ceva de fier vechi. Întreb, este chiar rentabilă pentru noi?” 
 
Dl. secretar Aurel Ra ţă-Bugnariu : 
„Această maşină este în chirie la noi, cu aceasta am lucrat până acum. Plătim şi 

chirie?. Mai bine o primim ca şi donaţie.” 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii la votarea pe 
articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate 
Art.1-4 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.343/2013 se aprob ă în unanimitate. 

La punctul 41 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăţii 
consilierilor în func ţie). Proiect de hotărâre pentru aprobarea  modificării Anexei la Hotărârea 
Consiliului Local al municipiului Hunedoara nr. 276/2013 privind  înfiinţarea  unei  societăţi cu 
răspundere limitată, având ca asociaţi Municipiul Hunedoara şi SC ECO SID SRL. 

- d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
 

Dl. primar Viorel Arion : 
                     „Este vorba de modificarea obiectului de activitate. Registrul comerţului ne-a transmis 
că nu avem voie să prindem în domeniul de activitate, activităţi muzeale.” 

 
Dl. Cri şan Ovidiu : 
„Tot de societatea Corvinia este vorba? Adică scoaterea activităţii de muzeu?” 
 
Dl. primar Viorel Arion : 
 „Da.” 
 
Dl. Cri şan Ovidiu : 
„Şi ce faceţi cu ea?” 
 
Dl secretar Aurel Ra ţă-Bugnariu : 
„Rămân celelalte…” 
 
Dl. director Spiridon Pantelimon : 
„Era necesar avizul comisiei monumentelor istorice din cadrul Ministerului Culturii şi 

pentru a nu pierde vremea cu toate avizele, care pot să dureze ani de zile, atunci se scoate această 
activitate 9102 cod CAEN, din obiectul de activitate.” 

 
- d-nei Noghiţă Luminiţa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-nei  Mornea Maria care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Magaon Jane care prezintă raportul comisiei de urbanism–aviz favorabil 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerţ–aviz favorabil 
- d-lui Artean Mircea care prezintă raportul comisiei de cultură–aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii la votarea pe 

articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
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Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate 
Art.1-6 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.344/2013 se aprob ă în unanimitate. 

 
La punctul 42 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăţii 

consilierilor în func ţie). Proiect de hotărâre privind aprobarea susţinerii financiare a Clubului 
Sportiv „Fotbal Club Hunedoara”  în anul bugetar 2014. 

- d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
- d-nei Noghiţă Luminiţa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-nei  Mornea Maria care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Artean Mircea care prezintă raportul comisiei de cultură–aviz favorabil 

 
În continuare se dă cuvântul dl. consilieri. 

 
Dl. Magaon Jane:  
„Văd că iar se dau bani la fotbal, anul acesta s-a făcut un amendament ca 25% din 

banii care se dau către Clubul F.C. Hunedoara, să meargă la juniori. Aceşti bani nu au ajuns acolo, 
şi acum cer un amendament, 25% din banii care se dau, adică să fie împărţiţi, 75% LA Club F.C. 
Hunedoara şi 25% cât revine, aproximativ 200.000, este un pic mai puţin, specificat. Împărţiţi, banii 
să meargă exact în acea direcţie.” 

 
Dl. viceprimar Bobou ţanu Dan : 
„Dar aici este scris.” 
 
Dl. Magaon Jane:  
„Dl. viceprimar, s-au dat şi nu au ajuns acolo. Să se dea exact, pe sumă, nu 25%. 

Suma, 25% cât revine, să-i trimită la juniori. Pentru că această sumă nu a ajuns la juniori, şi nu va 
ajunge dacă nu se va face aceasta….aproximativ cât se revine…” 

 
Dl. secretar Aurel Ra ţă-Bugnariu : 
„Un economist, repede să se facă calculul…” 
 
Dl. Magaon Jane:  
„Să se facă 25%, şi…” 
 
Dl. secretar Aurel Ra ţă-Bugnariu : 
„Să formulaţi…” 
 
Dna Mornea Maria : 
„..în jur de 180.000….” 
 
Dl. secretar Aurel Ra ţă-Bugnariu : 
„…din care suma de 180.000 lei, să meargă la juniori…dânsul vrea suma…” 
 
Dl. viceprimar Bobou ţanu Dan : 
„Bine, precizaţi suma, 25% din suma respectivă…” 
 
Dl. Magaon Jane:  
„…şi utilizarea să fie justificată cu documente.” 
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Dl. secretar Aurel Ra ţă-Bugnariu : 

                     „Dl. consilier, dacă-mi daţi voie să  formulez eu, 749.700 lei, inclusiv TVA…din care 
suma de 25%, reprezentând, trebuie să scriem cifra exactă, 187.425 lei.” 
 

Se supune la vot amendamentul dl. consilier Magaon Jane, care se aprobă în 
unanimitate. 

 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate 
Art.1-4 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.345/2013 se aprob ă în unanimitate. 

 
 
La punctul 43 al ordinii de zi – Diverse 

 
În continuare se dă cuvântul domnilor consilieri. 

 
 Dna. Radu Carollina:  
 „Îmi revine deosebita plăcere să vă anunţ că licitaţia pentru închirierea spaţiului din 

incinta spitalului, cu destinaţia aparat RMN a avut loc, urmează să semnez contractul, chiar acum 
colegii mei mă aşteaptă. Vă mulţumesc în mod deosebit, pentru că fără dvs. nu puteam să realizăm 
acest proiect. Aparatul RMN este în curs de asamblare, este de ultimă generaţie, este vorba de un 
proiect deosebit de îndrăzneţ, pe care conducerea spitalului municipal l-a făcut împreună cu dvs. 
consilierii. La ora actuală vom fi singurul spital din judeţ, şi printre puţinele din ţară, unde vor fi în 
aceiaşi incintă un aparat RMN, un aparat DEXA, şi un aparat CT. 

Încă o dată vă mulţumesc foarte mult, pentru acest cadou pe care noi consilierii locali, 
spitalul îl facem locuitorilor Hunedoarei, pentru că hunedorenii merită să aibă aparatură de înaltă 
performanţă, şi servicii medicale de înaltă performanţă. Va fi gata, maxim la 1 februarie, este 
estimarea investitorului.” 

 
Dna Mornea Maria : 
„Două vorbe vreau să vă spun. Pe data de 18, întâmplător am fost la Camera de 

Comerţ şi Industrie, ca şi invitată din partea Camerei de Comerţ şi Industrie, din funcţia pe care o 
am în cadrul corpului experţilor contabili, în care s-au discutat proiectele pe 2014, avute de primăria 
Hunedoara şi primăria Deva. Din cadrul primăriei Hunedoara nu a participat nimeni. Din cadrul 
primăriei Deva a participat city managerul, consilierii primarului, din cadrul proiectelor de 
investiţii…a fost aşa de jenantă situaţia. Dl. primar ştie că dna director m-a rugat ca să reprezint 
municipiul Hunedoara, pentru că eram dea dreptul jenanţi faţă de participanţi. Pentru că participanţii 
care au fost acolo, au participat oameni de afaceri din diverse locuri, care au ridicat nişte probleme, 
la care sincer nu ştiam ce să spun, pentru că în afară de faptul că am studiat proiectele în mare, 
care erau ataşate la acest mail, nu am avut alte cunoştinţe. Deva a prezentat foarte bine aceste 
proiecte. Rugămintea mea este ca dl. primar să ia totuşi măsură împotriva celor care trebuiau să 
reprezinte municipiul acolo.” 

 
Dl. primar Viorel Arion:  
„Ar trebui să iau măsură împotriva propriei mele persoane pentru că eu trebuia să mă 

duc acolo, dar eram prins într-o acţiune.” 
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Dna Mornea Maria : 
„…doar vroiam să vă spun că de la Deva au participat persoane interesate….” 
 
Dl. primar Viorel Arion:  
„Vă mulţumim că aţi acceptat să ne reprezentaţi, şi eu cred că un membru din consiliul 

local poate să reprezinte cu succes o instituţie.” 
 
Dna Mornea Maria : 
„Da, dar nu eram în temă, din păcate.” 
 
Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă.  
 
Dl. Muzsic Robert : 
„Am vrut să semnalez o  mică problemă care este la noi în municipiul Hunedoara. Am 

văzut că de două zile am avut câţiva fulgi de zăpadă, şi au ieşit prea târziu utilajele de deszăpezire. 
Ieri eram cu dl consilier Crişan, şi ….nu au ieşit, doar după ce s-au dat câteva telefoane. Am fost şi 
spre drumul către Pestiş, pe bulevardele principale au ieşit, dar pe străzile lăturalnice, absolut de 
loc. Rugămintea noastră este ca acum de sărbători să se vorbească să se iese mai des, dacă vom 
avea parte de zăpadă sau de îngheţ, pentru că nu numai când ninge trebuie să iasă. Trebuie să 
iasă şi când este polei, pentru că am văzut ce s-a întâmplat pe autostrada nou inaugurată. 

Aş vrea să urez colegilor un an nou fericit şi LA MULŢI ANI!, dvs., familiilor şi la toţi cei 
dragi.” 

 
Dl. Farca ş Leontin : 
„D-le primar, doamnelor şi domnilor consilieri, în numele cetăţenilor din satul Groş, vă 

doresc sărbători fericite, un Crăciun fericit, un an nou fericit. Aş avea o rugăminte la dvs., la anul să 
vă îndreptaţi un pic şi spre valea Groşului, poate rezolvăm cu căminul cultural, cu drumul şi cu apa 
curentă. Dacă ar fi captată cumva, ar fi bine. Vă mulţumesc.” 
 
 

Dl. Mărginean Alexandru:  
 „M-am străduit să nu vă ţin prea mult, vă doresc sărbători fericite şi LA MULŢI ANI!. 
Vă mulţumesc, doamnelor şi domnilor consilieri, declar închisă şedinţa de azi a 

Consiliului local." 
 
 
 
 
 

PREŞEDINTE,                        SECRETAR,                                  ÎNTOCMIT, 
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ROMÂNIA 
JUDEŢUL HUNEDOARA 
MUNICIPIUL HUNEDOARA 
CONSILIUL LOCAL 
 

 
MINUTA 

 
şedin ţei ordinare  a Consiliului Local al Municipiului Hu nedoara din  data de 23.12.2013 

 
 

1. Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării bugetului centralizat al instituțiilor 
publice ți activităților finanțate integral sau parțial din venituri proprii al municipiului Hunedoara, 
pe anul 2013 

Hotărârea nr.304/2013 se aprob ă în unanimitate. 
 

2. Proiect de hotărâre pentru aprobarea validării Dispoziţiei Primarului Municipiului 
Hunedoara nr.2988 /2013 privind majorarea bugetului local al municipiului Hunedoara, pe anul 2013 
                     Hotărârea nr.305/2013 se aprob ă în unanimitate . 
 

3. Proiect de hotărâre privind aprobarea contribuţiei lunare de întreţinere datorate de 
beneficiarii, aparţinătorii, susţinătorii şi/sau de reprezentanţii legali ai acestora pentru serviciile  
furnizate de Unitatea de Asistenţă Medico-Socială Hunedoara, precum şi procedura de stabilire şi 
de încasare a contribuţiei  lunare de întreţinere. 

Hotărârea nr.306/2013 se aprob ă în unanimitate. 
 

4. Proiect de hotărâre privind  aprobarea cuantumului costului mediu lunar de 
întreţinere datorat de beneficiarii şi/sau de susţinătorii legali ai acestora pentru serviciile furnizate  
de Căminul pentru Persoane Vârstnice din  municipiul Hunedoara 
                      Hotărârea nr.307/2013 se aprob ă în unanimitate. 
 

5. Proiect de hotărâre privind stabilirea impozitelor şi taxelor  locale pe anul 2014. 
                      Hotărârea nr.308/2013 se aprob ă în unanimitate. 
 

6. Proiect de hotărâre privind stabilirea taxelor şi tarifelor pentru utilizarea spaţiilor cu 
altă destinaţie decât locuinţă şi pentru folosirea terenurilor aflate în administrarea Consiliului Local şi 
a altor instituţii publice, pe anul 2014. 
                      Hotărârea nr.309/2013 se aprob ă în unanimitate . 
 

7. Proiect de hotărâre privind stabilirea taxelor şi tarifelor de închiriere pentru folosirea 
locurilor publice de desfacere din pieţele, târgurile şi oboarele din municipiul Hunedoara, pe anul 
2014. 

                     Hotărârea nr.310/2013 se aprob ă în unanimitate . 
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8. Proiect de hotărâre privind stabilirea tarifelor în vederea închirierii unor spaţii din 
cadrul Casei de Cultură a municipiului Hunedoara, pe anul 2014. 
                       Hotărârea nr.311/2013 se aprob ă în unanimitate . 

 
9. Proiect de hotărâre privind stabilirea de taxe, pe anul 2014, pentru serviciile 

prestate la Starea Civila - “Casa Căsătoriilor”. 
                       Hotărârea nr.312/2013 se aprob ă în unanimitate  
 

10.  Proiect de hotărâre privind stabilirea taxelor de închiriere a căminelor culturale din 
municipiul Hunedoara, pe anul 2014. 
                        Hotărârea nr.313/2013 se aprob ă în unanimitate. 
 

 11. Proiect de hotărâre privind stabilirea taxelor la Muzeul Castelul Corvinilor, pe anul 
2014. 
                        Hotărârea nr.314/2013 se aprob ă în unanimitate. 
 

12. Proiect de hotărâre privind stabilirea tarifelor pentru atribuirea locurilor de 
înhumare din cimitirul "Valea Seacă" aflat în administrarea Consiliul local al municipiului Hunedoara 
şi a taxei de folosire a capelei, pe anul 2014. 
              Hotărârea nr.315/2013 se aprob ă în unanimitate. 

 
13. Proiect de hotărâre privind stabilirea unor taxe şi tarife aplicate de către  Serviciul 

public „Bazinul de Înot” Hunedoara, pe anul 2014. 
             Hotărârea nr.316/2013 se aprob ă în unanimitate 
 

14. Proiect de hotărâre pentru aprobarea Regulamentului  privind condiţiile în care se 
realizează accesul pe proprietatea publică sau privată a municipiului Hunedoara în vederea 
instalării, întreţinerii, înlocuirii sau mutării reţelelor de comunicaţii electronice sau a elementelor de 
infrastructură necesare susţinerii acestora, modul de utilizare partajată a elementelor de 
infrastructură, precum şi măsurile privind construirea de reţele de comunicaţii electronice. 
                        Hotărârea nr.317/2013 se aprob ă în unanimitate. 
 

15. Proiect de hotărâre privind  scoaterea  din  evidenţa  fiscală  a  persoanelor  fizice  
aflate  în  stare  de  insolvabilitate şi decedate. 
            Hotărârea nr.318/2013 se aprob ă în unanimitate. 
 

16. Proiect de hotărâre privind  acordarea de scutiri la plată impozitului pe clădire  
pentru  imobilul situat în municipiul Hunedoara, Bd.1848, Nr.19B, proprietatea Fundaţiei Misionar 
Crestina Iosua. 
                      Hotărârea nr.319/2013 se aprob ă în unanimitate. 
 

17. Proiect de hotărâre privind aprobarea prelungirii duratei contractelor de închiriere 
având ca obiect bunurile aflate în domeniul public al municipiului Hunedoara şi date în 
administrarea Serviciului Public Administraţia Pieţelor, Târgurilor şi  Oboarelor din municipiul 
Hunedoara. 
                      Hotărârea nr.320/2013 se aprob ă în unanimitate. 
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18. Proiect de hotărâre privind  aprobarea listei de repartizare a unor locuinţe pentru 
tineri, destinate închirierii, situate în municipiul Hunedoara, Str. Cîmpului, nr.4, bl.6. 
            Hotărârea nr.321/2013 se aprob ă în unanimitate. 
 

19. Proiect de hotărâre privind  repartizarea unei locuinţe cu chirie din fondul locativ de 
stat, situată în municipiul Hunedoara. 
                      Hotărârea nr.322/2013 se aprob ă în unanimitate. 
 

20. Proiect de hotărâre privind repartizarea unor locuinţe de necesitate, situate în 
municipiul Hunedoara.  
                      Hotărârea nr.323/2013 se aprob ă în unanimitate. 
 

 21. Proiect de hotărâre privind repartizarea unei locuinţe sociale, situată în municipiul 
Hunedoara. 

Hotărârea nr.324/2013 se aprob ă în unanimitate. 
 

22. Proiect de hotărâre privind vânzarea locuinţei convenabile, situată în Municipiul 
Hunedoara, Str. Ştrandului, nr. 1, bl. L2, sc. B, ap. 35, parter. 

Hotărârea nr.325/2013 se aprob ă în unanimitate. 
 

23. Proiect de hotărâre privind aprobarea fondului anual alocat  din bugetul local al 
municipiului Hunedoara pentru finanţarea proiectelor de interes public,  precum şi a  Programului 
local pentru finanţarea nerambursabilă a activităţilor non profit  de interes general pe anul 2014. 

Hotărârea nr.326/2013 se aprob ă în unanimitate . 
 

24. Proiect de hotărâre pentru modificarea şi completarea Anexei nr.2 din Hotărârea  
Consiliului Local nr.141/2012 privind aprobarea Regulamentului de funcţionare al comisiei tehnice 
de amenajare a teritoriului şi urbanism de pe lângă Consiliul local al municipiului Hunedoara, 
precum şi reorganizarea acestei comisii, cu modificările şi completările ulterioare. 

Hotărârea nr.327/2013 se aprob ă în unanimitate. 
 

25. Proiect de hotărâre privind aprobarea raportului informării şi consultării publicului şi 
aprobarea planului urbanistic de detaliu „Extindere şi modernizare spaţiu comercial, service auto şi 
împrejmuire proprietate cu gard ornamental” str. Mureşului f.n., municipiul Hunedoara. 
                      Hotărârea nr.328/2013 se aprob ă în unanimitate. 
 

26. Proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii unui Protocol de colaborare între 
Municipiul Hunedoara şi Centrul Naţional „România Digitală”. 

Hotărârea nr.329/2013 se aprob ă în unanimitate. 
 

27. Proiect de hotărâre privind încetarea prin acordul părţilor a contractului de 
comodat nr.217/11.03.2013, pentru spaţiul situat în Municipiul Hunedoara, str. C. Brâncuşi bl. X2, 
camera 53, aflat în domeniul privat al Municipiului Hunedoara. 
                      Hotărârea nr.330/2013 se aprob ă în unanimitate . 
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28. Proiect de hotărâre privind încetarea prin acordul părţilor a contractului de 
închiriere nr.1042/19.06.2013, pentru spaţiul situat în Municipiul Hunedoara, str. N. Bălcescu nr.1, 
înscris în CF nr.60026-C1-U46, nr. cadastral 2568-C1-U5, aflat în domeniul privat al Municipiului 
Hunedoara. 

Hotărârea nr.331/2013 se aprob ă în unanimitate. 
 

29. Proiect de hotărâre privind aprobarea vânzării prin licitaţie publică a  spaţiului 
situat  în  municipiul Hunedoara, str. N. Bălcescu nr.1, înregistrat în C.F. Hunedoara nr.60026-C1-
U46, nr.cadastral 2568-C1-U5, în suprafaţă utilă de 20 mp, cotă părţi comune 12,8 mp, cotă teren 
8,4 mp, aflat în domeniul privat al municipiului Hunedoara. 
                      Hotărârea nr.332/2013 se aprob ă în unanimitate 
 

30.  Proiect de hotărâre privind aprobarea vânzării prin licitaţie publică  a spaţiului 
situat în municipiul Hunedoara , str. N. Bălcescu nr.1, înscris în C.F. Hunedoara nr. 60026-C1-U63 , 
nr. cadastral 2568-C1-U26, în suprafaţă utilă de 25,51 mp, cotă părţi comune 16,4 mp, cotă teren 
10,7 mp  aflat în domeniul privat al municipiului Hunedoara. 

Hotărârea nr.333/2013 se aprob ă în unanimitate. 
 

 31. Proiect de hotărâre privind aprobarea trecerii unor imobile din domeniul public al 
municipiului Hunedoara în domeniul privat al municipiului Hunedoara . 

Hotărârea nr.334/2013 se aprob ă în unanimitate. 
 

32. Proiect de hotărâre privind modificarea inventarului bunurilor care aparţin 
domeniului public al Municipiului Hunedoara, însuşit prin Hotărârea Consiliului Local al Municipiului 
Hunedoara nr.73/1999, cu modificările şi completările ulterioare . 

Hotărârea nr.335/2013 se aprob ă în unanimitate. 
 
33. Proiect de hotărâre privind aprobarea  modificării art. 1, alin.(2) din Hotărârea 

Consiliului Local al municipiului Hunedoara nr. 199/2013 privind aprobarea valorificării, prin vânzare 
la licitaţie publică, a utilajelor şi echipamentelor aferente centralei termice de cartier CT 3, Micro VII,  
strada Trandafirilor, din  municipiul Hunedoara, cu modificările ulterioare. 

 Hotărârea nr.336/2013 se aprob ă în unanimitate 
 

34. Proiect de hotărâre privind aprobarea numărului anual şi a statului de funcţii pentru 
asistenţii personali ai persoanelor cu handicap grav din  Municipiul Hunedoara, pentru anul 2014. 

 Hotărârea nr.337/2013 se aprob ă în unanimitate. 
 

35. Proiect de hotărâre privind darea în folosinţă cu titlu gratuit, pe termen limitat, a 
spaţiului în suprafaţă de 32 mp, situat în Municipiul Hunedoara, str. C. Brâncuşi, bl. X2, camera 6, 
în favoarea  Asociaţiei Cadrelor  Militare în Rezervă şi Retragere Cerna – Municipiul Hunedoara. 

 Hotărârea nr.338/2013 se aprob ă în unanimitate. 
 

36. Proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii unor acte adiţionale la Contractele 
cadru de închiriere nr. 193/05.04.2012, nr. 194/05.04.2012, nr. 196/07.06.2012,  nr. 197/07.06.2012 
şi nr. 17667/220/28.03.2013. 

 Hotărârea nr.339/2013 se aprob ă în unanimitate. 
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37. Proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii unui act adiţional la Contractul de 

închiriere nr. 57/153/2011. 
 Hotărârea nr.340/2013 se aprob ă în unanimitate. 
 
38. Proiect de hotărâre privind aprobarea prelungirii duratei contractelor de închiriere 

având ca obiect spaţiile cu altă destinaţie decât locuinţă si terenurile, aflate în domeniul public şi 
privat al municipiului Hunedoara. 

  Hotărârea nr.341/2013 se aprob ă în unanimitate. 
 

39. Proiect de hotărâre privind aprobarea atribuirii în folosinţă gratuită a unor culoare 
de înot din cadrul Complexului Sportiv „Michael Klein” Hunedoara – Bazinul de Înot, în favoarea 
Clubului Sportiv Şcolar Hunedoara, pentru desfăşurarea unor activităţi de performanţă. 

  Hotărârea nr.342/2013 se aprob ă în unanimitate. 
 

40. Proiect de hotărâre privind acceptarea donaţiei propuse de către S.C.”RAMIAR 
ACTIV” S.R.L, având ca obiect  autospecializata marca Roman 10215, cu numărul de înmatriculare  
HD – 03 – RVU. 

 
                      Hotărârea nr.343/2013 se aprob ă în unanimitate. 

41. Proiect de hotărâre pentru aprobarea  modificării Anexei la Hotărârea Consiliului 
Local al municipiului Hunedoara nr. 276/2013 privind  înfiinţarea  unei  societăţi cu răspundere 
limitată, având ca asociaţi Municipiul Hunedoara şi SC ECO SID SRL. 
                      Hotărârea nr.344/2013 se aprob ă în unanimitate. 
 

42. Proiect de hotărâre privind aprobarea susţinerii financiare a Clubului Sportiv 
„Fotbal Club Hunedoara”  în anul bugetar 2014. 

 
                      Hotărârea nr.345/2013 se aprob ă în unanimitate. 
 
 
 
                      43. Diverse 

 
 
 
 
 
 
 

                                                               SECRETAR, 
                                                         Aurel Raţă-Bugnariu 


